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آگهی مزایده اجاره شماره 10680)نوبت دوم(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر م  الف:1542248

چاپدوم

شــهرداری شــاهین شــهر در نظر دارد اجاره ماهیانه 1 واحد تجاری و 3 واحد خدماتی واقع در شاهین شــهر خیابان فردوسی فرعی 3 شرقی 
 پارکینگ طبقاتی شــهرداری را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اســناد مزایده،  با بهره گیری از ســامانه تــدارکات الکترونیکی دولت

 )www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 5002094734000022  به صورت الکترونیکی واگذار نماید. 
زمانانتشاردرسایت:۱4۰۲/۰5/۱5مهلتدریافتاسنادمزایده:۱4۰۲/۰5/۲4

تاریخبازدید:۱4۰۲/۰۶/۰5آخرینمهلتارسالپیشنهادقیمت:۱4۰۲/۰۶/۰5
زمانبازگشایی:۱4۰۲/۰۶/۰۶زماناعلامبهبرنده:۱4۰۲/۰۶/۰7

ضمناًرعایتمواردذیلالزامیاست:
 1- برگزاری مزایده صرفا از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت میباشــد و کلیه مراحل  فرآیند مزایده شــامل خرید و دریافت اسناد مزایده 
)در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امکان پذیر می باشد.
2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

مناقصه عمومی یک مرحله ای )نوبت اول(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر  م الف: 1549110

چاپاول

عملیاتاجراییاحداثزمینچمنمصنوعی
شهرداری شاهین شهر در نظر دارد فراخوان عملیات اجرایی احداث زمین چمن مصنوعی با شماره سیستمی 2002094734000076 را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید.کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد.   متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت 

گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعدزمانی:

-تاریخانتشارفراخوان:۱4۰۲/۰5/۲5
-مهلتدریافتاسنادفراخوان:۱4۰۲/۰۶/۰۲

-مهلتارسالپیشنهادات:۱4۰۲/۰۶/۱۲
-زمانبازگشاییپاکتها:۱4۰۲/۰۶/۱۳

اطلاعاتتماسوآدرسدستگاه:
شاهینشهرمیدانفاطمیهشهرداریمرکزی-۰۳۱45۲۲5۲۰۰

آگهی مزایده اجاره شماره 8189)نوبت اول(

سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر  م  الف: 1542249

چاپدوم

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه 1 واحد انبار و 4 واحد  تجاری  واقع در شاهین شهر خانه کارگر میدان خلیج فارس مجتمع تجاری اداری 
سیتی سنتر نور را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده،  با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با 

شماره مزایده 5002094734000023  به صورت الکترونیکی واگذار نماید. 
زمانانتشاردرسایت:۱4۰۲/۰5/۱5مهلتدریافتاسنادمزایده:۱4۰۲/۰5/۲4

تاریخبازدید:۱4۰۲/۰۶/۰5آخرینمهلتارسالپیشنهادقیمت:۱4۰۲/۰۶/۰5
زمانبازگشایی:۱4۰۲/۰۶/۰۶زماناعلامبهبرنده:۱4۰۲/۰۶/۰7

ضمناًرعایتمواردذیلالزامیاست:
1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت میباشد و کلیه مراحل  فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده )در صورت وجود 
هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر 

می باشد.
2- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3- علاقه مندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام ودریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

zayanderoudonline.ir

ســایت روزنامه زاینده  رود

سازمانآگهیهای
روزنامهزایندهرود

031-36284167-8



سه شنبه  24  مرداد  1402 /  28  محرم  1445  /  15   آگوست    2023 / شماره 3880 

 اختصاص 200 میلیارد تومان اعتبار ویژه به تقویت زیرساخت 
شهرک های صنعتی کاشان 

نماینده کفیل مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شــورای اسلامی از جذب ۲۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار ویژه تقویت زیرساخت شهرک  های صنعتی کاشان خبر داد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، جواد نائینی در نشست خبری ضمن عرض تبریک به مناسبت 
روز خبرنگار اظهار داشت: حادثه تروریستی تلخ دیگری در حرم شاهچراغ اتفاق افتاد و این اقدام 

را محکوم می کنیم.
وی ضمن اشاره به تفرقه افکنی دشمنان در میان مسلمانان افزود: رژیم صهیونیستی و آمریکای 
جنایتکار علنا اعلام کردند که داعش را به وجود آوردند و شهید سلیمانی ظرف مدت کوتاهی طومار 
داعش را در هم پیچید.نماینده کفیل مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس با بیان اینکه در انتخابات 
پیش رو به عنوان نامزد ثبت نام نکردم، ابراز داشــت: از تمامی متقاضیان تشــکر می کنم و باید با 

بررسی واجدان شرایط به نامزد اصلح رای دهند و حضور پرشوری را رقم بزنند.
وی ضمن اشاره به شروع باند دوم کاشان - برزک به عنوان اصلی ترین مطالبه مردمی آن بخش 
گفت: اجرای باند دوم محور بــادرود نیز یکی از اقدامات صورت گرفته در ســال های اخیر بود و در 
منطقه ابوزیدآباد نیز اقدامات خوبی نظیر بازگشایی درمانگاه، افتتاح واحد تولیدی و اشتغال 15۰ 
نفر به صورت مستقیم در روزهای آینده و غیره صورت گرفت.نائینی ضمن اشاره به اجرای پروژه های 
مختلف حوزه مخابرات در شهرستان کاشان و روستاهای تابعه تصریح کرد: جلسه ای با وزیر راه و 
شهرسازی برقرار و فاز مطالعاتی جاده حرم تا حرم اجرا و پس از آن اعتبار تخصیص داده می شود.

وی با بیان اینکه ۲۰۰ میلیارد تومان اعتبار ویژه تقویت زیرساخت های شهرک های صنعتی کاشان 
جذب شد، تاکید کرد: 7۰ میلیارد تومان اعتبار ویژه بیمارستان ثامن الائمه شهرستان آران و بیدگل 
جذب شــد.نماینده کفیل مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شــورای اسلامی از استقلال باغ 
گیاه شناسی شهرستان کاشان از مرکز استان خبر داد و افزود: استقلال پارک علم و فناوری کاشان 
و واگذاری نمایشگاه بین المللی فرش و اتاق بازرگانی به کاشان نیز از دیگر اقدامات صورت گرفته 
است.وی با بیان اینکه ۲5 میلیارد تومان اعتبار ویژه زیرساخت های هر شهرستان اختصاص پیدا 
کرد، افزود: 1۰ میلیارد تومان از این اعتبار برای آران و بیدگل اختصاص پیدا کرد به نحوی که 18 پروژه 

برای کاشان و 11 پروژه نیز برای آران و بیدگل با این اعتبارات اجرایی شد.

میز انتخابات در تمامی ادارات کاشان تشکیل شود
فرماندار شهرستان کاشان ضمن تاکید بر لزوم حضور مسئولان در میان مردم گفت: میز انتخابات 
در تمامی ادارات کاشان تشکیل شود.محمدشریف زارعی در جلسه شورای اداری شهرستان کاشان 
ضمن اشاره به برنامه ریزی دشمن در راستای تحت الشــعاع قرار دادن حضور حداکثری مردم در 
انتخابات پیش رو اظهار داشت: دشمنان از سال گذشــته تاکنون برنامه ریزی کردند اما تاکنون با 
بصیرت مردم موفق نشده و نمی شوند.وی با بیان اینکه دشمن همواره بر طبل ناامیدی می کوبد، 
افزود: دشمن قصد دارد با ناامیدی مردم حضورشــان در عرصه کمرنگ شود؛ اما به فضل الهی در 
این مسیر ناکام می مانند و از سوی دیگر نیز مسئولان باید در این مسیر تلاش خود را مضاعف کنند.

فرماندار شهرستان کاشــان با بیان اینکه میز انتخابات در تمامی ادارات شهرستان کاشان تشکیل 
شود، ابراز داشت: هدف از میز انتخابات برگزاری جلسات مســتمر حداقل هفته ای دو بار است تا 
با این اقدام شــاهد افزایش رضایتمندی مردمی باشیم.وی ضمن تاکید بر ارائه خدمات مضاعف 
مسئولان به مردم گفت: با اقدامات مسئولان امیدواریم شاهد حضور حداکثری مردم در انتخابات 
پیش رو باشیم و دشمن را در رســیدن به اهداف خود ناکام بگذاریم.زارعی ضمن اشاره به اعمال 
تغییرات در برخی از قوانین انتخابات تصریح کرد: باید برای تبیین خدمات دستگله ها برنامه ریزی 
شــود؛ با توجه به اقدامات صورت گرفته برنامه ویژه ای در هفته دولت برنامه ریزی شده و اجرایی 

می شود.

رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی تیران و کرون خبرداد:

تیرانوکرون؛میزبانگروههایمنتخبشبیهخوانی

رییس اداره فرهنگ و ارشاد اســلامی تیران و کرون گفت: شهرستان 
تیران و کــرون میزبان گروه های منتخب اســتانی شــبیه خوانی در 
ســوگواره غریب اســت.علی معینی در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا با 
اشاره به برگزاری نخستین سوگواره اســتانی شبیه خوانی به میزبانی 
شهرســتان تیران و کرون اظهار کرد: این رویداد نمایشی و مذهبی با 
هدف ترویج معارف دینی و آشــنایی بیشــتر با واقعه کربلا با حضور 
گروه های برتر شهرستان های استان اصفهان طی هفته جاری برگزار 

خواهد شد.
وی افزود: این رویداد از روز شنبه آغاز شده و تا پایان هفته گروه های 
منتخب شهرستان های فریدن، نجف آباد، گلپایگان، چادگان، خوانسار 

و تیران و کرون موضوعات مرتبط با اهل البیت )ع( را اجرا می کنند.
رییس اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی تیران و کرون بــا بیان اینکه 
موضوعات این سوگواره تنها مربوط به قیام امام حسین )ع( نیست، 
خاطرنشان کرد: موضوعات مرتبط با حادثه شاهچراغ )ع( و حضرت 
فاطمه )س( نیز توسط گروه ها اجرا می شــود.معینی ادامه داد: آثار 
ارسالی به دبیرخانه بررسی و شش اثر برتر انتخاب شده و مرحله اجرا 

رسیده است. داوران بهترین بازیگر و بهترین اجرا را شناسایی می کنند 
که در آیین اختتامیه از آن ها تجلیل خواهد شد.

وی با بیان اینکه گروه های منتخب پس از ســاعت ۲۰:۰۰ در مصلای 
رضوانشهر روی صحنه اجرا می روند، تاکید کرد: اختتامیه این سوگواره 
شامگاه روز جمعه، بیست وهفتم مردادماه با معرفی برترین بازیگران 
انجام و سوگواره به پایان خواهد رســید.رییس اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامی تیران و کرون مشارکت دستگاه های اداری شهرستان و خیران 
در اجرای این برنامه را مهم دانست و گفت: ارزیابی ها نشان می دهد 
این برنامه هــا در انتقال پیام های دینی و اســلامی بــا فعالیت های 
نمایشی موثر بوده و با استقبالی که از این سوگواره صورت گرفته است 

در صورت تامین بودجه برای سال های آینده نیز اجرا خواهد شد.
معینــی افزود: ایــن شهرســتان طی یک دهه گذشــته، ســوگواره 
نمایشــی غرب اســتان اصفهان را با حضــور گروه های برتــر برگزار 
کرده که دســتاوردهای خوبی داشته اســت، اما امســال برنامه ها 
 به صورت اســتانی بود و تامین اعتبار مالی برای تــداوم آن موضوع

 مهمی است.

 

 جانشــین فرمانــده انتظامی اســتان اصفهــان از 
دستگیری فردی کلاهبردار که به بهانه ساخت درمانگاه 
از شهروندان فلاورجان به ارزش 1۰۰ میلیارد ریال کمک  

دریافت کرده بود، خبر داد.
سردار محمدرضا هاشمی فر در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار داشت: به دنبال شــکایت تعدادی از شهروندان 
در شهرســتان فلاورجان مبنی بر اینکه فردی به بهانه 
ساخت درمانگاه از آنها کلاهبرداری کرده است، بررسی 
موضوع به صورت ویژه در دستور کار ماموران فرماندهی 

انتظامی شهرستان فلاورجان قرار گرفت.
وی افزود: در بررسی ماموران مشخص شد متهم که 
در درمانگاه درحال ســاخت در شهرستان فلاورجان 

مشــغول به کار بوده با فریب تعدادی از شهروندان و 
سو استفاده از نیت های پاک و خیر خواهانه آنها تحت 
عنوان کمک جهت ساخت و تکمیل درمانگاه مبلغ 1۰۰ 
میلیارد ریال در قالب زمین، ملک، طلاجات و وجوه نقد 

از شهروندان کلاهبرداری و متواری شده است.
جانشین فرمانده انتظامی اســتان اصفهان تصریح 
کرد: با تحقیقات صورت گرفته و اقدامات هوشمندانه 
ماموران، متهم متواری که دارای سوابق متعدد کیفری 
در زمینه جعل، کلاهبرداری، سرقت و … بود، شناسایی 
و ضمن هماهنگی با مرجع قضایی در عملیاتی ضربتی 

در مخفیگاهش دستگیر شد.
وی با اشــاره به این که متهم با توجه به اعتراف به بزه 

ارتکابی ضمن تشــکیل پرونده برای انجام اقدامات 
قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شد به شهروندان 
توصیه کرد اجازه ندهند افرادی سودجو و کلاهبردار با 
چرب زبانی و تحت تاثیر قرار دادن احساســات، آنها 
را فریب داده و به اهداف شــوم خود برسند و چنانچه 
قصد مســاعدت و پرداخت کمک های خیر خواهانه 
دارند حتما از طریق مراکز معتبر و قانونی نسبت به این 

امر اقدام کنند.

جانشین فرمانده انتظامی استان اصفهان خبر داد:

کلاهبرداری 100 میلیاردی به بهانه ساخت درمانگاه در فلاورجان

رییس دانشگاه علوم پزشکی کاشان عدم وصول مطالبات این دانشگاه را مهم ترین دغدغه دانست و گفت: کسری دانشگاه علوم پزشکی کاشان به ۳۰۰ میلیارد تومان 
رسید.کورش ساکی در جمع خبرنگاران ضمن اشاره به درمان رایگان بیمه شدگان تامین اجتماعی در بیمارستان شهید بهشتی کاشان، اظهار داشت: این موضوع باعث 
شده است تا بیمارانی از شهرهای اطراف برای درمان به این بیمارستان مراجعه کنند.وی با بیان اینکه چالش پرداخت تامین اجتماعی به مجموعه دانشگاه علوم پزشکی 
به یک دغدغه تبدیل شده است، افزود: سال گذشته کسری علوم پزشکی کاشان به ۳۰۰ میلیارد تومان رسیده و این موضوع با بررسی های صورت گرفته توسط کارشناسان 
ارزیاب برآورد شده است.رییس دانشگاه علوم پزشکی کاشان با بیان اینکه نارضایتی هایی با این شرایط به وجود می آید، ابراز داشت: معوقات و طلب هایی که از نهادهای 
مختلف داریم و وصول آن ها به چندین ماه به طول می کشد باعث می شود تا در پرداخت ها با چالش هایی روبه رو باشیم.وی با بیان اینکه سعی شده است تا قوی ترین 
تیم مالی را برای دانشگاه علوم پزشکی کاشان قرار دهیم، گفت: کارکنان دانشگاه علوم پزشــکی در این شرایط با توجه به هزینه های جانبی خود با دغدغه هایی روبه رو 
هستند که با عنایت پروردگار تا بخشی از معوقات کارکنان پرداخت شده است.ساکی با بیان اینکه شرایط بسیار سخت شده، تصریح کرد: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در 
نشستی قول دادند تا معوقات به حداقل کاهش پیدا کند و خوشبختانه پس از این نشست اقدامات خوبی صورت گرفت و امیدواریم به نتایج خوبی دست پیدا کنیم .

خبر روز عدم وصول مطالبات دغدغه مهم دانشگاه علوم پزشکی کاشان

عکس خبر

 جلوه گری رنگ ها 
در سایه نخلستان 

خوروبیابانک
برداشت خرما از نخلستان های 
خور و بیابانک از اوایل شهریور 
آغــاز و تــا نیمــه دوم آبــان 
ادامه دارد.کبــکاب، کرمانی، 
خدشــکن، خارک، زارشک، 
قصب و انواع زارشک، زاهدی، 
پیــارم، مضافتــی، برحــی و 
مجــول از ارقــام خرمای این 

شهرستان است.

برگزاری همایش دو روزه تربیت کنشگران فعال جمعیتی و 
فرزندآوری در فریدونشهر

همایش دو روزه تربیت کنشــگران فعال جمعیتی و فرزندآوری در سالن اجتماعات دانشگاه پیام 
نور فریدونشهر برگزار شد.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ، مرکز اصفهان ؛ مسئول نهضت مردمی 
جمعیت کشور در این همایش گفت: مهم ترین علل کاهش رشد جمعیت در کشور مشکلات اقتصادی 
و معیشتی، اجرای سیاست های غلط جمعیتی درسال های گذشته، اجرا نشدن قانون جوانی جمعیت 
و تبلیغات سوء دشمنان انقلاب اسلامی با شعار فرزند کمتر زندگی بهتر است.حجت الاسلام وافی، 
نجات کشور از پیری جمعیت در سال های آینده را مستلزم فرهنگ سازی گسترده در جامعه و اجرای 
کامل قانون جوانی جمعیت دانست و افزود: برای آن که جامعه ای سالم داشته باشیم باید قانون کمک 

کند و فرزندآوری و رشد جمعیت را در جامعه بالا ببریم.

ثبت نام 105 نفر متقاضی در حوزه انتخابیه سمیرم
1۰5 نفر متقاضی برای انتخابات مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه شهرستان سمیرم پیش 
ثبت نام کردند.فرماندار شهرستان ســمیرم و رییس کارگروه اجرای انتخابات حوزه انتخابیه این 
شهرستان گفت: تا پایان مهلت هفت روزه در شهرستان ســمیرم 1۰5 نفر مراحل پیش ثبت نام را 
با موفقیت انجام دادند.اصغر هدایت افزود: از مجموعه ثبت نــام کنندگان 1۶ نفر زن و 8۹ نفر مرد 
هســتند.وی گفت: از این تعداد 8۰ نفر دارای مدرک تحصیلی کارشناسی ارشد، ۹ نفر دکترا، ۹ نفر 

کارشناسی و 7 نفر مدارک حوزوی دارند.

کلاهبرداری 100 میلیاردی به بهانه ساخت درمانگاه
فردی کلاهبردار که به بهانه ســاخت درمانگاه اقدام بــه فریب شــهروندان فلاورجانی و دریافت 
کمک های مردمی به ارزش 1۰۰ میلیارد ریال کرده بود، دستگیر شد.جانشین فرمانده انتظامی استان 
گفت: در پی اعلام شکایت تعدادی از شهروندان در شهرستان فلاورجان مبنی بر اینکه فردی به بهانه 
ساخت درمانگاه از آن ها کلاهبرداری کرده است، بررسی موضوع در دستور کار ماموران فرماندهی 
انتظامی شهرستان فلاورجان قرار گرفت.سردار محمدرضا هاشــمی فر افزود:در  بررسی ماموران 
مشخص شد متهم که در درمانگاه درحال ساخت شهرستان فلاورجان مشغول به کار بوده با فریب 
تعدادی از شهروندان و سوء استفاده از نیت های پاک و خیر خواهانه آن ها تحت عنوان کمک جهت 
ساخت و تکمیل درمانگاه مبلغ 1۰۰ میلیارد ریال در قالب زمین، ملک، طلا و وجوه نقد از شهروندان 
کلاهبرداری کرده و متواری شده است.وی گفت: با تحقیقات صورت گرفته، متهم متواری که دارای 

سوابق متعدد کیفری بود شناسایی و در عملیاتی ضربتی در مخفیگاهش دستگیر شد.

 بهسازی 13 مدرسه محروم هرند در طرح شهید
 روح ا...عجمیان

در طرح شــهید روح ا... عجمیان 1۳ مدرســه محروم شهرستان هرند بهســازی و شاداب سازی 
شد.مدیر آموزش و پرورش شهرستان هرند گفت:طرح مهر یکی از بزرگ ترین طرح هایی است که 
در آستانه بازگشایی مدارس در حال اجرا ست.مصطفی قاسمی زاده افزود: یکی از برنامه هایی که 
در راستای اهداف آموزش و پرورش پارسال در دستور کار بود، جذب نیرو های جوان و کادرسازی 
نیرو های آموزش و پرورش در حوزه اداری و ستادی بوده است و فعالیت در عرصه حجاب و عفاف 
بود.وی با بیان اینکه با جذب روحانیون در طرح های مختلف موضوع نماز جماعت بعد از کرونا از سر 
گرفته شد، گفت: هدف از اجرای سند تحول بنیادین، تربیت دانش آموزی با فطرت خداشناسی و 

خداجویی است و تلاش می شود دانش آموزان در این مسیر رشد یابند.

اخبار

 بخشدار مرکزی تیران و کرون:
تشکل های مردمی، 

سرمایه های اجتماعی را 
تقویت می کنند

بخشــدار مرکــزی تیــران و کــرون گفت: 
تشکل های مردمی و سازمان های مردم نهاد 
با هم افزایی و مشــارکت بخشی عمومی در 
حوزه های مختلف، ســرمایه های اجتماعی 
را تقویــت می کنند.ذبیــح ا... ابراهیمی در 
گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: تشــکل های 
مردم نهاد با جذب افراد و ایجاد همبســتگی 
اجتماعی امکان فعالیت هــای عام المنفعه 
و محرومیت زدایــی را فراهــم می کنند.وی 
افزود: مراکز اوقات فراغت نقش بسزایی در 
آموزش و مهارت افزایی داشته اند و نگرش 
مدیران و مربیــان این مراکز برای توســعه 
خدمات در بخش های مختلف شهرســتان 
بر محرومیت زدایی و توزیع گسترده خدمات 
نقش داشته است.بخشدار مرکزی تیران و 
کرون، ادامه داد: اقدامــات مراکز مردم نهاد 
توانســته مشــارکت اجتماعــی را افزایش 
دهد و ســرمایه اجتماعی را تقویت کند.وی 
امیدآفرینی، اســتعداد شناســی، کمک به 
توسعه خدمات، محرومیت زدایی و کاهش 
ناهنجاری های اجتماعی را از دستاوردهای 
مراکز مردمــی در این شهرســتان بیان کرد 
و گفت: ایــن نهادهای مدنــی نقش موثر و 
کارآمدی در تقویت برای حضور در انتخابات 
پیش رو خواهند داشــت.ابراهیمی حضور 
حداکثری و مشــارکت بــالا در انتخابات را 
فرصتی برای تجلی جایگاه مردمی کشــور و 
اقتدار ملی بیان کرد و ادامه داد: این اتفاق از 
جنبه محلی نیز به دلیل انتخاب فردی با رای 
بالا و اثرگذاری آن در مجلس شورای اسلامی 

حائز اهمیت است.
وی، تلاش برای حضور حداکثری و انتخاب 
اصلح را مــورد تاکید قرار داد و یادآور شــد: 
همکاری و حضــور مردم تیــران و کرون در 
دوره هــای مختلف و مناســبت های ملی و 
مذهبــی همواره مــورد توجه بوده اســت و 

امسال نیز این جریان ادامه خواهد داشت.

با مسئولان

استان

رییس دانشگاه علوم پزشکی کاشان 
خبر داد:

انتقال اورژانس مرکزی کاشان 
با هدف دسترسی به تجهیزات 

بیمارستانی
رییس دانشــگاه علوم پزشــکی کاشــان گفت: 
اورژانــس مرکزی کاشــان به دلیل دسترســی 
نداشتن به تجهیزات بیمارســتانی به بیمارستان 
نقوی انتقال پیدا کرده اســت.کوروش ســاکی 
در گفت وگــو بــا خبرنــگار ایمنــا، اظهــار کرد: 
اورژانــس مرکزی کاشــان به دلیل دسترســی 
نداشتن به تجهیزات بیمارستانی و فاصله زمانی 
خدمات رســانی به بیماران حاد قلبی و مغزی به 
بیمارســتان نقوی انتقال پیدا کرد.وی با اشاره به 
قانون بیمارســتانی در کشــور، افزود: با توجه به 
مراجعان بــد حال به اورژانس نبایــد فاصله این 
مراکز تا بیمارستان سبب شود تا بیمار از خدمات 
آنی که حیاتی اســت، باز بماند.رییس دانشگاه 
علوم پزشکی کاشان خاطرنشــان کرد: با انتقال 
اورژانس مرکزی به بیمارســتان نقــوی در عمل 
افزایش بار بیمارســتانی انجام نشده است، بلکه 
تمام خدمات توســط کادر درمان این بیمارستان 
بــرای بیمار صــورت می گیرد و با برون ســپاری 
قســمت تزریقات به بخش خصوصی، این فشار 
از کادر درمان کاســته می شود.ســاکی با اشاره 
 )MRI( بــه فرســوده شــدن دســتگاه ام آرآی
بیمارستان نقوی تصریح کرد: به زودی تعمیرات 
این دستگاه به پایان خواهد رســید و تا آن زمان 
بیماران حاد به بیمارستان شــهید بهشتی منتقل 

خواهد شد.
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وزیر اقتصاد: 

ریالی مالیات به ناحق از فعالان اقتصادی دریافت نمی کنیم
وزیر اقتصاد گفت: بنا نداریم از فعالان اقتصادی که با مشقت و زحمت و با وجود دست اندازهای 
غیرطبیعی و شرایط تحریم و فشارهای دستگاه های اجرایی کشور در حال فعالیت هستند، ریالی 

به ناحق مالیات دریافت کنیم.
ســید احســان خاندوزی در نشست 
اعضــای نظام صنفی رایانه ای اســتان 
تهران که در وزارت اقتصاد برگزار شــد، 
با تاکیــد بــر آمادگــی وزارت اقتصاد 
برای همکاری با ســازمان نظام صنفی 
رایانه ای کشــور و بیش از شــش هزار 
شرکت عضو آن سازمان در زمینه تدوین 
و اجــرای ضوابط مالیاتــی، اظهار کرد: 
این همکاری ها می توانــد هم در حوزه 

مالیاتی و هم در حوزه گمرکی باشد.وی افزود: به عنوان مثال در زمینه استعلام قیمت های گمرکی 
می توان از خود سازمان نظام صنفی رایانه ای کشــور کمک گرفت، اما سازمان هم باید مسئولیت 
این مورد را بپذیرد که اگر در آینده یک نهاد نظارتی خدشــه ای بر ارقام و اعداد ارائه شده وارد کند، 

در این زمینه پاسخگو باشد.
خاندوزی در ادامه گفت: درخصوص مالیات نیز به همین ترتیب می توان عمل کرد و من از سازمان 
مالیاتی می خواهم که در هفته آینده جلسه مشترکی برگزار کنند تا فهرست و موضوعات دیگری 
که باید در کارگروه مشترک سازمان نظام صنفی رایانه ای کشور و سازمان امور مالیاتی نهایی شود، 

در آن جلسه مورد بررسی قرار گیرد.
وزیر اقتصاد در خصوص انتقاد یکی از اعضای حاضر در این نشســت در خصوص ضرایب بالای 
مالیاتی این صنعت، گفت: این موضوع هم از مواردی است که به عنوان یک محور باید مورد بررسی 
و تبادل نظر بین سازمان نظام صنفی رایانه ای و ســازمان امور مالیاتی کشور قرار گیرد و حتما به 
نفع سازمان امور مالیاتی خواهد بود که به جای مواجهه با چند هزار مؤدی خرد با انواع تکثرهای 
مختلف، با همه آنها ذیل یک نمایندگی واحد که همین سازمان نظام صنفی یارانه ای است، تعامل 
کند.خاندوزی افزود: در طول سال های گذشته بســیار تلاش شده است که از تشخیص مالیاتی 
علی الرأس فاصله گرفته شود و هنوز ممیز محوری در پرونده های مالیاتی رخ می دهد، اما رویکرد 
وزارت امور اقتصادی و دارایی این اســت که این موارد را به کمترین حد ممکن برسانیم و جز در 
مواردی که گریزی نیست و امکان نظارت و تشــخیص از طریق سامانه وجود ندارد، در بقیه موارد 
تاکید داریم که حتما تشخیص های علی الرأس و ممیز محوری را در نظام مالیاتی حداقل کنیم.

وی در ادامه تصریح کرد: بنا نداریم از فعالان اقتصادی که در این کشور با هزار مشقت و زحمت و با 
وجود دست اندازهای غیر طبیعی و شرایط تحریم و فشارهای دستگاه های اجرایی کشور در حال 

فعالیت هستند، ریالی به ناحق مالیات دریافت کنیم.
وزیر اقتصاد در ادامه سخنان خود با تاکید بر آمادگی کامل وزارت اقتصاد و بازرسی این وزارتخانه 
برای برخورد با هر گونه فســاد در حوزه های مالیاتی، گفت: خوشــبختانه بخــش بزرگی از نظام 
مالیاتی و بدنه کارشناســی این سازمان از ســلامت، تخصص و دانش خوبی برخوردار است، اما 
چنانچه گزارش هایی در خصوص تخلفات در این بخش دریافت کنیم، قطعا به طور ویژه از سازمان 

امور مالیاتی کشور می خواهم که با چنین مواردی برخورد جدی کند.
گفتنی است؛ در ابتدای این نشســت که با هدف بررســی موضوعات مرتبط با سامانه مؤدیان و 
پایانه های فروشگاهی و در وزارت اقتصاد برگزار شد، اعضای سازمان نظام صنفی رایانه ای کشور 
برخی مشکلات و چالش های فعالان اقتصادی این بخش به ویژه در حوزه های مالیاتی و گمرکی 

را مطرح کردند.

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان اصفهان می گوید: رتبه استان در عرصه امنیت سرمایه گذاری 25 است؛

مشکلات با شعار حل نمی شود

درســت یک روز پس از نشست مدیرکل 
پریا پارسادوست 

تعــاون، کار ورفــاه اجتماعــی اســتان و 
آمارهایی که میثم مداحی درباره کاهش نرخ بیکاری در استان داد و گفت 
که کاهش ۳ درصدی نرخ بیکاری اســتان در یک سال گذشته را شاهد 
بوده ایم، رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان اصفهان 
هم به میان خبرنگاران آمد و گفت: میزان بیکاری فارغ التحصیلان استان 
اصفهان ۲۷ درصد است که نسبت به میانگین کشوری بالاتر است.صبح 
دیروز همزمان با طلوع آفتاب، »امیر کشانی« در نشست هم اندیشی با 
خبرنگاران استان شــرکت کرد و آغاز صحبت هایش با آمارهایی بود که 
همخوانی چندانی با شــعارهای متولیان اســتان ندارد؛ از بیکاری ۲۷ 
درصدی فارغ التحصیلان دانشگاهی گرفته تا رتبه ۲5 اصفهان در زمینه 
امنیت سرمایه گذاری در کشور و نرخ رشد سرمایه ثابت که به گفته کشانی، 
منفی شده است. رییس اتاق بازرگانی اســتان گفت که سرمایه گذاری 
جدیدی در استان اتفاق نمی افتد و مشکلات عدیده اصفهان، از آلودگی 
هوا و فرونشست گرفته تا وضعیت امنیت سرمایه گذاری و گردشگری و 
...همگی باعث شده تا وضعیت مساعدی را شاهد نباشیم. کشانی گفت: 
استان اصفهان در حوزه محیط زیست، میزان پروازها، منابع آبی و وضعیت 
سرمایه گذاری شاخص های خوبی ندارد؛ اما در عین حال تاکید کرد که 

»تلاش می شود« و نباید منکر این تلاش ها شد. رییس اتاق بازرگانی 
اصفهان به مسئله اصفهان ستیزی و مظلومیت این استان در کشور هم 
اشاره کرد و تاکید داشت که شــاید در زمینه رسانه ای ، یک جای کار می 
لنگد و آن قدرها قوی عمل نکرده ایم که این شرایط برای اصفهان مان به 
وجود آمده است. به تعبیر کشانی، حتما »پیوست رسانه ای اشکال دارد« 
و آن طور که باید و شاید برای مشکلات این استان، موج رسانه ای ایجاد 
نشده است. البته یک روز قبل ترش، مدیرکل راه و شهرسازی استان هم 
در نشســت خبری خود با خبرنگاران گفت که برخی پروژه ها بهتر است 
رسانه ای نشوند و خیلی روی آنها مانور ندهیم تا بهتر نتیجه بگیریم. در 
جلسه اخیر  در اتاق بازرگانی، بحث گردشگری، جایگاه ویژه ای داشت و 
اکثر خبرنگاران درباره وضعیت جذب گردشگر در اصفهان سوال پرسیدند. 
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان اصفهان هم در 
پاســخ با بیان اینکه ما درصــدد درک امنیت موجود در ایران توســط 
گردشگران خارجی هستیم، گفت: برای این امر برنامه ریزی به صورتی 
است که با ورود هر گردشگر ابتدا امنیت را به او نشان دهیم: »گردشگر که 
وارد شهرمان می شود، او را به عنوان مثال می بریم سبزه میدان و اطراف 
را نشــانش می دهیم. می بیند که مردم با فراغ بال و آسوده در پارک ها 
نشسته اند یا مشغول خرید هســتند و امنیت کامل وجود دارد و جای 

نگرانی نیســت و آن وقت تازه متوجه می شوند تبلیغاتی که رسانه های 
خارجی درباره امنیت در ایران می کنند، چقدر دور از واقعیت است. ما باید 
اول این امنیت را به او نشــان بدهیم و ثابت کنیم.« کشــانی در بخش 
دیگری از صحبت های خود و با اشاره به سوال یکی از خبرنگاران درباره 
بحث تعامل مالی اتاق با رسانه ها تاکید کرد که »اتاق اصفهان نیازی به 
رپرتاژ آگهی و تبلیغات اینچنینی ندارد و پولی هم بابت این مسائل خرج 
نمی کند، چرا که این پول باید خرج اعضای اتاق شــده و در راه توســعه 
اقتصادی استان هزینه بشود نه اینکه در مسیرهایی مثل رانت ویژه دادن 
به یک رسانه خاص و ... هزینه شــود.«رییس اتاق بازرگانی استان در 
پاسخ به سوال خبرنگار »زاینده رود« درباره ادعای برخی مسئولان استان 
که مدام می گویند »اصفهان بهشت سرمایه گذاری است« و با توجه به 
مشکلات عدیده استان به ویژه در زمینه های زیست محیطی، این ادعا 
چقدر با واقعیت همخوانی دارد، هم گفت: این را یکی از مسئولان استان 
گفت. من چنین حرفی نزدم و نمی زنم و چنین ادعایی هم ندارم. همه 
چیز در آمار و شواهد مشخص است. امنیت ســرمایه گذاری در استان 
اصفهان در رتبه بیست و پنجم است و این امر باید بهبود پیدا کند.کشانی 
به وظایف اتاق بازرگانی هم اشاره کرد و گفت: آموزش، ارتباط و چانه زنی 
با دولت و ایجاد تعامل بین تجار مختلف، سه وظیفه اصلی اتاق در سراسر 
دنیاست و اتاق های بازرگانی تنها همین سه وظیفه را برعهده دارند. رییس 
اتاق بازرگانی اصفهان در توضیح مبســوط تر درباره سه وظیفه اتاق هم 
گفت:» برگزاری دوره های آموزشــی در اتاق های بازرگانی دنیا مرسوم 
است، این امر می تواند برای جوانان بســیار کمک کننده و راهنما باشد. 
موضوعات مشترکی بین اتاق های دنیاست که این تعامل می تواند منجر 
به انتقال تجربیات و به روز رسانی برنامه ها و اقدامات باشد. ما با همکاری 
اتاق های بازرگانی استان های همجوار تعاملاتی را آغاز کرده ایم، این امر 

می تواند به ارتقای عملکرد اتاق ها کمک قابل توجهی کند.«
 امیر کشــانی چندباری هم در پاســخ بــه گلایه یا پیشــنهادات اهالی
  رســانه در خصوص تعامل بیشــتر اتــاق و خبرنگاران تاکیــد کرد که
  درهای اتاق به عنوان یک نهاد اقتصادی شهر به روی رسانه ها باز است

 و قول داد که در این دوره از هیچ رســانه ای شــکایت نشــود.درنهایت 
بخش پایانی صحبت های کشانی هم باز به لزوم احیای دوباره جایگاه 
ویژه اصفهان در تمامی عرصه ها اختصاص داشــت که البته چاشــنی 
کنایه را هم به آن اضافه کرد: » یک زمانی نصف وزرای دولت و معاونان 
وزیر هم از اســتان اصفهان یا اصفهانی بودند ولی الان تقریبا هیچ وزیر 
 اصفهانی نداریم و این نشان می دهد چقدر خوب کار کرده ایم و چه خوب

 توانسته ایم خودزنی کنیم!«

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان از اعطای 
وام ۹۰ میلیــون تومانی بــه مالــکان بافت های 
فرســوده اســتان برای اســکان موقت در طرح 

بازآفرینی شهری خبرداد.
علیرضا قاری قــرآن در گفت و گو بــا خبرنگار مهر 
با اشــاره به اهمیت نوســازی در بافت فرســوده، 

اظهار داشت: برای تسهیل اسکان موقت ساکنان 
بافت های فرســوده در دوره نوســازی، ســاکنان 
می توانند با وام ودیعه مســکن خانــه ای را اجاره 

کنند.
وی افــزود: مبلــغ ایــن وام قرض الحســنه بــا 
بازپرداخت سه ساله به ۹۰ میلیون تومان افزایش 

یافته است.
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان اضافه کرد: 
متقاضیــان می توانند برای بهره منــدی از این وام 
به سامانه ارائه تســهیلات بافت فرسوده و ودیعه 

https://facility.udrc. اسکان موقت به نشانی
ir/login.php مراجعه کنند.

قاری قرآن خاطرنشان کرد: متقاضیان تسهیلات 
بافت فرسوده باید ابتدا استعلام موقعیت ملک در 
بافت فرسوده را انجام دهند که این امر در سامانه 
فوق امکان پذیر است. بنابراین  متقاضیان پس از 
ورود به سامانه و انتخاب گزینه »استعلام موقعیت 
ملــک در بافت فرســوده« از طریق کدپســتی یا 
کدجام می توانند موقعیت ملک در بافت فرسوده 

را استعلام کنند.

 مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان خبرداد:

اعطای۹0میلیون تومان وام برای اسکان موقت ساکنان 
بافت فرسوده اصفهان

خبر روز

تجمیع کارت های بانکی به کجا رسید؟
به دنبال مطرح شدن موضوع تجمیع کارت های بانکی شــهروندان در کارت  ملی هوشمند اخیرا 
تفاهم نامه ای میان یک بانک و ســازمان ثبت احوال امضا شده است که شهروندان از این طریق 

بتوانند به زودی از کارت ملی خود به عنوان کارت بانکی نیز استفاده کنند.
به گزارش ایسنا،  چند سالی است که موضوع تجمیع سایرکارت ها در کارت ملی هوشمند مطرح 
شده است؛ درواقع مسئولان بر این باور بودند که ارائه کارت های هوشمند متعدد توسط دستگاه ها 
به مردم باعث هدررفت بودجه کشور می شود و حتی در برخی موارد یک نهاد چند کارت هوشمند 
صادر می کند و قدرت تجمیع خدمات را در خود ندارد و درنهایت نتیجه این اقدام سردرگمی بیشتر 

مردم در مراجعات اداری است.
کارشناســان حوزه بانکداری الکترونیکی در ایــن زمینه معتقدند این اتفــاق در دو قالب امکان 
تکنولوژیکی و امکان اجرایی قابل بررسی است که به لحاظ تکنولوژیکی این امکان وجود دارد که 
یک کارت هم برای احراز هویت و هم برای دیگر مسائل بانکی یا خدماتی مورد استفاده قرار بگیرد. 
در واقع می توان تمام کارت های فعلی که در دست مردم اســت اعم از کارت های مغناطیسی و 

هوشمند را در تنها یک کارت هوشمند تجمیع کرد.
آنها تاکید کردند اما به لحاظ اجرایی واقعیت این اســت که هر کدام از این کارت های موجود در 
دست مردم، متعلق به یک سازمان یا شرکت خاص است و در حال حاضر مدیریت یکپارچه ای که 
بتوان از طریق آن تجمیع کارت ها را انجام داد، فعلا در کشور وجود ندارد. هنگامی که همه کارت ها 
در یک کارت تجمیع شوند، زمانی مشــکل به وجود می آید که صاحب کارت، کارتش را گم کند. او 
برای ســوزاندن و صدور دوباره کارت باید با تک  تک ســازمان هایی که در آن کارت خدماتی ارائه 

می دهند، تماس برقرار کرده، مراحل اداری را طی و تاییدیه بگیرد.
اما در عین حال یک پیشــخوان واحد می تواند این مســئله را حل کند، به این صورت که به همه 
ارگان ها اعلام کند که فلان شهروند کارتش را گم کرده و درخواست صدور دوباره کارت را انجام دهد.

برخی دیگر هم معتقدند کارت های هوشمند ملی به لحاظ فنی در سطحی هستند که بتوانند همه 
کارت ها را در خود جای دهند، اما برای تجمیع کارت ها این کافی نیســت، چرا که از نظر عملی هر 
ســازمان یا بانکی از فرآیندهایی برای صدور و احراز هویت کاربران خود استفاده می کند که روند 
طولانی را برای خود دارد. اما نکته منفی آن همانگونه که پیش تر به آن اشــاره شد، از دست رفتن 
یکباره اطلاعات هنگام مفقود شدن کارت شهروند اســت که باید برای دریافت مجوز روند اداری 

طولانی سازمان های مختلف صادرکننده کارت ها را طی کند.
 درنهایت با همه اما و اگرهایی که درباره این موضوع وجود داشــت اخیرا بــا امضای تفاهم نامه 
همکاری مشترک میان سازمان ثبت احوال کشــور و بانک ملی جمهوری اسلامی ایران تجمیع 
کارت های خدماتی در کارت ملی هوشــمند کلید خورد. از موضوعات این تفاهم نامه می توان به 
تبادل اطلاعات برای عملیاتی شــدن کارت هوشــمند ملی به جای کارت بانکی و طراحی و تولید 
سلول های متناظر از جمله سرویس تطبیق اثر انگشــت کارت ملی، بهره برداری بانک از سامانه 
استعلام الکترونیکی هویت انفرادی، اســتعلام نشانی افراد و ســامانه پایگاه سببی و نسبی و 

تدوین و ارائه کسب و کار مبتنی بر احراز هویت غیر حضوری اشاره کرد.
در این راســتا از ســوی بانک طرف تفاهم نامه اعلام شده بحث کارت ملی هوشــمند که یکی از 
دغدغه های سال های گذشته بوده، با تدبیر سازمان ثبت احوال چاپخانه بانک ملی چاپ کارت های 
ملی هوشمند را در دستور کار قرار داده تا به عنوان دستگاه همکار این خدمات را به شهروندان ارائه 
کند. همچنین سرمایه گذاری در پروژه های آتی و مشترک در بحث های هویتی و سببی نسبی به 
صورت مشترک با سازمان ثبت احوال انجام خواهد شد تا در جهت تحقق دولت الکترونیک گام 
موثری را برداشته شود.بنابراین با این اقدام و امضای تفاهم نامه همکاری مشترک میان سازمان 
ثبت احوال و بانک ملی جمهوری اسلامی ایران و آغاز تجمیع  کارت های خدماتی در کارت ملی 
هوشــمند این انتظار وجود دارد که شــهروندان از این طریق بتوانند از کارت ملی خود در آینده به 

عنوان کارت بانکی استفاده کنند.

اخبار

کافه اقتصاد

در سه ماهه ابتدایی امســال هفت میلیون و هفتصد هزار دلار محصولات شــرکت های تعاونی استان اصفهان به خارج از کشــور صادر شده است.به گزارش 
خبرگزاری صدا و ســیما، مرکز اصفهان؛ مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی اســتان اصفهان گفت: در حوزه تعاون بیش از هفت هزار تعاونی در اســتان ثبت 
 شــده که ۳ هزار و 5۰۰ تعاونی از این تعداد فعال اســت.میثم مداحی افزود: این میزان صادرات به کشــور های عراق وافغانســتان و آســیای میانه ارسال

 شده است.
وی گفت: پارسال صادرات شرکت های تعاونی استان ۶۸ میلیون دلار بوده اســت.مدیرکل تعاون، کار ورفاه اجتماعی استان افزود: همچنین در هفته تعاون 
در بازه زمانی اول تا هفتم شهریور نکوداشت هفته تعاون تعاونی های برتر معرفی و ۳۳ واحد مســکونی دراستان به متقاضیان واگذار می شود و پنج شرکت 
تعاونی هم به بهره برداری خواهد رسید و تحویل اعضا می شــود.میثم مداحی گفت: ۳۳ طرح تعاونی در این هفته با بیش از ۱۹ هزار میلیارد تومان سرمایه 

گذاری و ۲۲۸ میلیارد ریال تسهیلات ارائه شده از بانک های عامل دراستان افتتاح می شود و زمینه اشتغال ۸۲۰ نفر را فراهم می کند.

 صادرات ۷ میلیون دلاری محصولات شرکت های تعاونی استان

برداشت چین 
سوم برگ سبز 
چای از باغات 

گیلان
برداشت چین سوم برگ سبز 
چای از باغات گیلان آغاز شده 
است. برداشت چای در طول 
ســال در چندین نوبت انجام 
شده و این اســتان خاستگاه 
چای کشور محسوب می شود. 
موزه ملی چــای و همچنین 
سازمان چای کشور در استان 

گیلان قرار دارد. 

عکس خبر

 رییس کل دادگستری استان اصفهان 
خبرداد:

راه اندازی کامل سامانه 
جامع تجارت، راهکار مبارزه با 

قاچاق کالا
رییس کل دادگستری استان اصفهان گفت: با 
راه اندازی کامل ســامانه جامع تجارت و اتصال 
به سامانه های اقماری و ایجاد دسترسی برای 
سازمان های نظارتی، به شکل جدی تر می توان 
با قاچاق کالا مبارزه کرد.حجت الاسلام اسدا... 
جعفری در ستاد پیگیری اجرای سیاست های 
کلــی اقتصــاد مقاومتــی قــوه قضاییــه با 
گرامی داشت یاد و خاطره شهدای مدافع حرم به 
ویژه شهید محسن حججی، اظهار کرد: مسئولان 
باید با عمل خالصانه به تعهدات و وظایف قانونی 
و انجام کار جهادی، دین خود را به شهدا ادا  کنند 
چرا که جایگاه اجتماعی و اعتباری که به واسطه 
این شغل به دست آورده اند نتیجه جان فشانی و 
ایثار شهدای عزیز است.وی با اشاره به مشکلات 
برخی تولیدکنندگان و سرمایه گذاران با بانک ها 
گفت: مشــکلاتی کــه برخــی تولیدکنندگان و 
سرمایه گذاران در مســیر تولید و صادرات دارند 
مربوط به برخی بانک ها می شود و بانک ها باید 
تلاش کنند تا در حیطه قانــون به فعالان عرصه 
تولید کمک و گــره از کار آنها بــاز کنند.جعفری 
بر لزوم تشــکیل بانک اطلاعاتــی حاوی تمام 
شــرکت ها، تولید کنندگان و سرمایه گذارانی که 
با بانک ها دچار مشکل شده اند، تاکید کرد تا بر 
اساس اطلاعات آن بتوان مسائل و مشکلات را 
دسته بندی و برای رفع آنها و پیشگیری از عمیق تر 
شدن مشــکلات چاره جویی کرد.رییس ستاد 
پیگیری و اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی 
دادگستری استان اصفهان اجرای کامل قانون در 
خصوص سامانه جامع تجارت را مهم ترین راهکار 
حل بسیاری از مشکلات در زمینه تولید دانست و 
گفت: یکی از مسائلی که ضربات بزرگی به پیکره 
تولید و اشتغال کشور وارد کرده، قاچاق کالاست.
وی تصریح کرد: با راه اندازی کامل سامانه جامع 
تجارت و اتصال به ســامانه های اقماری چون 
سامانه انبار کالا، ســامانه جامع حمل و نقل و 
ایجاد دسترسی برای ســازمان های نظارتی، به 
شکل جدی تر می توان با قاچاق کالا مبارزه کرد.
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بزرگ ترین پروژه گردشگری جنوب ایران در یاسوج گرفتار طولانی شدن روند استعلامات شده است؛

مصائب بروکراسی
بزرگ ترین پروژه گردشگری جنوب ایران در یاسوج، مرکز استان کهگیلویه 
و بویراحمد گرفتار بروکراســی اداری از سوی منابع طبیعی استان شده 
است.»فخر ا...حسینی«، ســرمایه گذار پروژه بزرگ گردشگری پارک 
جنگلی مهریان شهر یاسوج در نشســت با خبرنگاران، گفت: بروکراسی 
اداری و طولانی شدن روند استعلامات، سرعت پیشرفت فاز اول طرح 
بزرگ گردشــگری مهریان یاســوج را گرفت.وی افزود: با تقدیر از تمام 
اقدامات حمایتی، در صورتی که همکاری لازم دســتگاه ها محقق شده 
بود، خروجی استعلامات در زمان کمتری اجرایی و فاز اول طرح بزرگ 

گردشگری یاسوج بیش از ۷٠ درصد در فاز اول پیشرفت داشت.
حسینی با بیان اینکه خواستار رفع موانع اداری و استعلاماتی پیش روی 
پروژه پارک جنگلی یاسوج هستیم، اظهارکرد: امید است همکاری ها هر 
چه سریع تر محقق و فاز عملیاتی طرح را با سرعت مطلوب داشته باشیم. 
با وجود تلاش های مکرر و ارائه طرح در کارگروه گردشــگری، همچنان 

استعلامات منابع طبیعی انجام نشده است.

یک طرح اشتغالزا و بزرگ چرا باید 2٠ ماه درگیر استعلام شود
این سرمایه گذار خاطرنشان کرد: یک طرح اشتغالزا و بزرگ چرا باید ۲٠ 
ماه درگیر استعلام شود، در حالی که در همه جا برای سرمایه گذار فرش 
قرمز پهن می کنند، اما باید توجه کنیم که با فرسایشی سازی روند اجرای 

این طرح، گبه ما را از زیر پایمان کشیده می شود.
حسینی با بیان اینکه سرای نشاط مهر کوهستان)پارک جنگلی( یاسوج 
با احداث یکی از بهترین پل های معلق عملیاتی می شود، تصریح کرد: 

پل معلق ۳۸۵متری و یکی از کم نظیرترین های خود در کشور است.
وی ادامه داد: تله کابین نیز در دو فاز اولیه و توسعه اجرایی و تا پنج هزار و 

۵٠٠ متر قابلیت ارتقای فاز توسعه دیده شده است.
این سرمایه گذار همچنین از اجرای زیپ لاین در ۸٠٠ متر ارتفاع خبر داد 
و  عنوان کرد: با تحقق فاز اول پروژه، فاز دوم با سه هزار و ۱۵٠ متر اجرایی 
می شود و همچنین تحقق کنسول معلق را در پارک جنگلی _ گردشگری 
شهر یاسوج خواهیم داشت. پل معلق، تله کابین، تله شیر، سورتمه ریلی 

و چندین محور ظرفیت گردشگری در اجرای طرح دیده شده است.
حســینی تاکید کرد: ما طولانی ترین زیپ لاین دنیا را اجرایی می کنیم 
که در گینس نیز ثبت شود و علاوه بر این، ظرفیت های اقامتی، رفاهی، 

نمایشگاهی، فرهنگی و معرفی زیست عشایری را نیز خواهیم داشت.
وی مجموع برآورد اولیه سرمایه گذاری طرح را ۹۵٠ میلیارد تومان عنوان و 
اظهار کرد: ۲۵ درصد آورده سرمایه گذار بوده، این طرح برای  نفر۲۵٠ شغل 
ایجاد خواهد کرد، فعالیت پروژه به شکل ۲۴ ساعته خواهد بود و تلاش 

ما بر اجرای فازها در کمترین زمان اســت. گاه منابع طبیعی در کسوت 
موانع طبیعی در می آید و باعث ایجاد مشکل برای سرمایه گذار می شود 
که امیدواریم این مشکلات در راه ساخت پروژه از پیش پا برداشته شود.

حســینی بیان کرد: اگر برخی مجموعه ها و دستگاه های استانی کمک 
می کردند و در ۲۰ ماه گذشته جواب اســتعلام های ما داده می شد، فاز 
اول این پروژه اکنون ۷۰ درصد پیشــرفت داشــت تا بتوانیم جوابگوی 

مطالبه گری مردم باشیم.

ماندگاری گردشگران با اجرای طرح بزرگ گردشگری تنگه مهریان
همچنین »محمود باقری«، مشاور سرمایه گذار در طرح بزرگ گردشگری 
تنگه مهریان واقع در شهر یاسوج نیز در جمع خبرنگاران گفت: خوشبختانه 
سرمایه گذار این طرح عظیم گردشگری پای کار بوده و به صورت شبانه 

روزی پیگیر مشکلات مربوط به آن است.
وی با بیان اینکه سرمایه گذار می توانست پول خود را در جاهای دیگری 
هزینه کند؛ اما به دنبال ادای دین در زادگاه خود بــود، افزود: این پروژه 
گردشگری تحت عنوان پارک جنگلی و طبیعی و گردشگری بوده و یکی از 
هیجان انگیزترین طرح های گردشگری در جنوب کشور به شمار می رود.

باقری با بیان اینکه در سند آمایش استان کهگیلویه و بویراحمد گردشگری 

یکی از محورهای توسعه استان است، اظهارکرد: مسئولان استانی وظیفه 
دارند در این خصوص ســرمایه گذار را کمک کنند تا گردشگران به جای 
حضور و ماندگاری یک یا دو ساعته در مرکز اســتان و هزینه نکردن در 
یاسوج بتوانند ســاعت های بیشــتری و حتی روزهایی را در »پایتخت 
طبیعت ایران« ســپری کنند و اگر این فضا آماده شود قطعا ماندگاری 
گردشگر هم بیشتر خواهد شد.»ســعید جاویدبخت«، مدیرکل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان کهگیلویه و بویراحمد نیز در این زمینه در گفت 
و گو با خبرنگار ایسنا گفت: مستندات این طرح وجود دارد و سرمایه گذار 
کم و زیاد می گوید و ســرمایه گذار دنبال ماده ۲ بود و ما نمی توانستیم 
تخصیص بدهیم چراکه طبق قانون تخصیص اراضی جنگلی ممنوع است 
و دنبال یک روش دیگر بودیم.وی افزود: این سرمایه گذار مدتی دنبال 
تخصیص بود و بعد دنبال احاله مدیریت آمد که اکنون شرایط کارش تحت 
پیگیری است.جاویدبخت اظهارکرد: ســرمایه گذار طرح را دیر به منابع 
طبیعی داد و اشکالاتی اساســی بر این طرح وارد بود که با موانع قانونی 
در رابطه با جنگل بوده که در واقع این طرح به لحاظ ساختاری، حقوقی، 
ماهیتی و فنی ایراد داشــت که با این وضع صلاحیت بررسی این طرح 
در اختیار کمیته فنی و شورای عالی جنگل، مرتع و آبخیزداری سازمان 

جنگل های کشور است.

مدیر امور حقوقی اداره کل میراث فرهنگی اصفهان:

 چهارسوی ضرابخانه بازار قیصریه پس از ۶0 سال 
رفع تصرف شد

مدیر امور حقوقــی اداره کل میراث فرهنگی اصفهان از آزادســازی فضاهــای عمومی و تاریخی 
چهارسوی بزرگ ضرابخانه بازار قیصریه پس از ۶۰ سال خبر داد.امیر قطبی اظهار داشت: با توجه به 
گستردگی مجموعه تاریخی بازار قیصریه اصفهان طی دهه های گذشته بخش هایی از مشاعات و 
فضاهای عمومی و تاریخی این مجموعه عظیم با بیش از چهارصد سال قدمت به صورت غیرقانونی 
به تصرف برخی بازاریان درآمده بود و در این فضاها مبادرت به ایجاد فروشگاه کرده بودند.مدیر امور 
حقوقی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان اصفهان ادامه داد: حوزه حقوقی 
این اداره کل در سال گذشته با تشکیل پرونده های قضایی علیه این افراد تلاش شد تا این فضاهای 
عمومی را آزادسازی کند.وی افزود: چهارسوی بزرگ ضرابخانه که به عنوان بزرگ ترین چهارسوی 
بازار عظیم قیصریه که در روزگار صفوی محل ضرب مســکوکات ایران بود، در چهار نقطه از ۶۰ سال 
گذشته توسط برخی بازاریان تصرف شده و پس از ایجاد چهار فروشگاه، طی این مدت طولانی نقل 
و انتقالات متعددی نیز روی آن صورت پذیرفته بود.قطبی اضافه کرد: پس از طی مراحل قانونی و 
صدور احکام قضایی متعدد با همکاری نیروی انتظامی، یگان حفاظت و حوزه امانی اداره کل موفق 
به رفع تصرف یک به یک این فضاها شد، به گونه ای که آخرین فضای تصرف شده نیز به تازگی  آزاد و 
فضاهای تاریخی و سکوهای عظیم پیرنشین این چهارسو به عنوان بزرگ ترین فضای تاریخی بازار 

عظیم قیصریه اصفهان پس از ۶۰ سال به طور کامل آزادسازی شد.
 

محوطه تاریخی نویافته اهواز زیر ذره بین باستان شناسان
سرپرست معاونت میراث  فرهنگی خوزستان با اشــاره به آغاز کاوش های باستان شناسی در محوطه 
تاریخی نویافته اهواز گفت: هم اکنون یک گروه پژوهشی شــامل باستان شناسان و مرمت گران پس 

 از دریافت مجوز از پژوهشگاه میراث  فرهنگی و گردشگری در این محوطه مشغول به کاوش شده اند.
به  گزارش ایسنا، غلام رضا سلمان پور در بازدید از محل کاوش باستان شناسی در اهواز اظهار کرد: با این که 
بیش از یک سده از آغاز پژوهش های باستان شناختی در حوزه جنوب غربی ایران می گذرد، نبود شناخت 
کافی از وضعیت محدوده اهواز در ادبیات باستان شناسی در این حوزه فرهنگی به نسبت پژوهش های 
روشمند دامنه دار و منسجم در دشت های شوشان و شرق خوزستان کمابیش آشکار است.سرپرست 
معاونت میراث  فرهنگی خوزستان یادآوری کرد: در سال گذشته به دنبال فعالیت ماشین آلات راهسازی 
برای ایجاد و اصلاح مسیر دسترسی به یکی از تاسیسات نفتی شمال  شرقی شهر اهواز و درحدود ۱۵۰ 
متری ساحل رودخانه کارون بخش هایی از چند خمره تدفینی )گورخمره( آشکار شد و این کشف نادر 
و اتفاقی فرصتی استثنایی را پیش آورده تا برای نخســتین  بار در منطقه اهواز باستان شناسان بتوانند 
بقایای برجای مانده باستان شــناختی دوران  متاخر این منطقه را بررسی و پژوهش روشمند کنند.وی  
با بیان این که برای اســتفاده از این فرصت اســتثنایی به همت اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی خوزستان و پژوهشکده باستان شناسی و با همکاری شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب، 
برنامه نجات بخشی این محوطه در دســتورکار قرار گرفت، افزود: هم اکنون یک هیئت باستان شناسی 
شامل باستان شناسان و مرمت گران پس  از دریافت مجوز از پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری در 
این محوطه مشغول به کاوش شده اند.سلمان پور اضافه کرد: بررسی های اولیه این خمره های تدفینی 
در حال انجام و نیازمند انجام مطالعات آزمایشگاهی و استخوان شناسی نیز هستند.وی تصریح کرد: 
بررسی آرکئوژئوفیزیکی )باستان شناختی( با استفاده از روش مغناطیس سنجی در این محدوده توسط 
متخصصان موضوع و با هدف یافتن شواهدی از دیگر گورهای احتمالی و بقایای معماری انجام شده 
است.سرپرست معاونت میراث  فرهنگی خوزستان گفت: پس از پایان کاوش، گورخمره ها و یافته های 
مرتبط با آن ها به  منظور حفاظت موثر و نمایش موزه ای با استفاده از یک گروه مرمت گر، بلوک برداری 

و منتقل می شوند.

اخبار

مفاد آراء
5/99 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره . 1478 مورخ 1402/4/26 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفــات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقــای احمد آقاجان مولائی به 
شناسنامه شماره 406 کدملی 1288692625  صادره اصفهان  فرزنداسمعيل  در ششدانگ 
يکباب خانه به مســاحت 112/44 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 131 فرعی از 4483  
اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بيع نامه عادی 
از طرف صديقه دادخواه  )مالک رسمی(به خانم شاه بيگم شاه وردی واگذار گرديده است 
و خانم شاه بيگم شاه وردی به موجب نامه شماره 426361 مورخ 1402/4/12 اداره ثبت 
احوال فوت نموده است، سپس به موجب تقســيم نامه عادی بين ورثه مرحومه شاه بيگم 
شاه وردی، ملک مورد تقاضا در سهم متقاضی )احد از فرزندان مرحومه( قرار گرفته است 
و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است 

اعلام داشته به خانم صديقه دادخواه دستجردی)مالک رسمی( دسترسی ندارد.   
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/24  
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/08

م الف: 1547294  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/100 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 1522 مورخ 1402/4/31 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  آقای حسين راستگو به شناسنامه 
شماره 68 کدملی 1288700210  صادره اصفهان  فرزند مهدی  در ششدانگ يکباب خانه 
به مساحت 324/92 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 131 فرعی از 4483  اصلی واقع در 
اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب بيع نامه عادی و مع الواسطه از 

طرف آقای اسماعيل سخنوری )مالک رسمی(خريداری گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/24  
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/08

م الف: 1546994  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/101 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 1751 و 1753 مورخ 1402/5/16 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم مهشــيد کاظمی به 
شناسنامه شــماره 1740907124 کدملی 1740907124  صادره  فرزند سعداله  در سه 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به اســتثناء بهای ثمنيه عرصه و اعيان به مساحت 
129/58 متر مربع پلاک شماره 341 فرعی از 5000  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه 

ثبت ملک جنوب اصفهان و مالکيت خانم مهسا کاظمی به شناسنامه شماره 1740439090 
کدملی 1740439090 صادره فرزند سعداله در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به 
استثناء بهای ثمنيه عرصه و اعيان به مساحت 129/58 متر مربع پلاک شماره 341 فرعی 
از 5000 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان در ازای مالکيت 
رسمی مشاعی اوليه )سهم الارث نامبردگان از پدرشــان مرحوم سعداله کاظمی( مفروز 

ثبتی گرديده است. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/24  
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/08

م الف: 1547401  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

5/102 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

- برابر رای شماره 140160302026014260- 1401/09/06 هيات اول / دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت خانم ليلا حاج هاشمی به شناسنامه شماره 258 
کدملی 1141089580 صادره فرزند محمد نسبت به 10 حبه مشاع از 72 ششدانگ يکباب 
کارگاه به مساحت 5519 متر مربع پلاک شماره 780 فرعی از 412 اصلی واقع در بخش 16 
اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان مالکيت رسمی متقاضی موضوع سند الکترونيکی 

140020302026017716
- برابر رای شماره 140160302026014262- 1401/09/06 هيات اول / دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت آقای 
رسول حاجی هاشمی به شناسنامه شماره 3019 کدملی 1141232881 صادره فرزند محمد 
نسبت به 26 حبه مشاع از 72 ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت 5519 متر مربع پلاک 
شماره 780 فرعی از 412 اصلی واقع در بخش 16 اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 

مالکيت رسمی متقاضی موضوع سند الکترونيکی 140020302026017714
- برابر رای شماره 140160302026014261- 1401/09/06 هيات اول / دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی اداره ثبت اسناد و ملاک شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت خانم 
رضوان حاجی هاشمی به شناسنامه شماره 154 کدملی 1141057522 صادره فرزند محمد 
نسبت به 10 حبه مشاع از 72 ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت 5519 متر مربع پلاک 
شماره 780 فرعی از 412 اصلی واقع در بخش 16 اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 

مالکيت رسمی متقاضی موضوع سند الکترونيکی 140020302026017715
- برابر رای شماره 140160302026014263- 1401/09/06 هيات اول / دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت آقای 
محمد علی حاجی هاشمی به شناسنامه شماره 785 کدملی 1141068397 صادره فرزند 
محمد نسبت به 26 حبه مشاع از 72 ششدانگ يکباب کارگاه به مساحت 5519 متر مربع 
پلاک شماره 780 فرعی از 412 اصلی واقع در بخش 16 اداره ثبت اسناد و املاک شمال 

اصفهان مالکيت رسمی متقاضی موضوع سند الکترونيکی 140020302026017713
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد.

تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/24
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/08

م الف: 1547215 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان
مفاد آراء

5/103 آگهی مفاد آراء صادره توســط هيات حل اختلاف موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

جنوب شرق اصفهان 
نظر به اينکه طبق آراء صادره توســط هيات فوق الذکر تصرفات مفروزی يا مشاعی افراد 
مشروحه ذيل به استناد اسناد مالکيت رسمی مشاعی يا قباله انتقال عادی مورد تاييد قرار 
گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رســمی،  مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه منتشر می گردد 
تا چنانچه شخص يا اشخاصی نســبت به آراء مذکور معترض باشند از تاريخ انتشار نوبت 
اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسليم  
و رسيد اخذ نمايند. معترض بايد ظرف يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم 
دادخواست به دادگاه عمومی محل نمايد و گواهی تقديم دادخواست را به اداره ثبت محل 
تحويل دهد. در اينصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکــم قطعی دادگاه خواهد بود و 
چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد يا معترض، گواهی تقديم دادخواســت به 
دادگاه عمومی محل را ارائــه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به صدور ســند مالکيت بنام 
متصرف می نمايد. ليکن صدور سند مالکيت جديد مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد 

بود.
1- رای شماره 140260302210001749 مورخ 1402/04/14 آقای حميد امينی پزوه 
فرزند اکبر در ششدانگ يک قطعه زمين کشاورزی به مساحت 6940/53 متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 103 اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

عبدالوهاب شيروانی 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/05/24
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/08

م الف: 1547276  حميدرضا خسروی رئيس اداره ثبت اسناد و املاک جنوب شرق 
اصفهان

تحدید حدود اختصاصی
5/104 شــماره: 140285602210004004-1402/05/21  نظر بــه اينکه به موجب 
رای شــماره 140160302210004485 مورخ 1401/12/7 هيات قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رســمی ششدانگ يک باب خانه مسکونی 
بمساحت 99/42 متر مربع پلاک ثبتی شــماره 301 فرعی مفروز و مجزی شده از شماره 
99 اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان، در مالکيت آقای محمدرضا علی محمدی فرزند 
غلامحسين به کدملی 5129785193 مستقر گرديد و بلحاظ اينکه پرونده ثبتی مربوط به 
پلاک اوليه فاقد سابقه تحديد حدود ميباشد.  لذا به استناد تبصره ذيل ماده 13 قانون فوق 
الذکر و طبق تقاضای مالک تحديد حدود ملک مرقوم در روز شنبه مورخه 1402/06/18 
ساعت 8 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد و به موجب اين آگهی به کليه مالکين و 
مجاورين اعلام می گردد تا در روز و ساعت مقرر در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين 
و مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ تنظيم صورت مجلس تحديد حدود و فقط 
تا )30( روز پذيرفته خواهد شد و معترض طبق ماده 86 آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ 
تسليم اعتراض به اين اداره، ظرف يک ماه دادخواســت خود را به مرجع ذيصلاح قضائی 
تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ و به اين واحد ثبتی ارائه نمايد، در غير اين صورت 
متقاضی ثبت يا نماينده قانونی وی می تواند به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقديم 
دادخواست را دريافت و به اداره ثبت تسليم نمايد و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات 
ثبتی را با رعايت مقررات ادامه می دهد. تاريخ انتشار: 1402/05/24 م الف: 1547014 

حميدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
مزایده 

5/105 شماره مزايده: 140204302002000187 آگهی مزايده پرونده اجرائی به شماره 
بايگانی 140104973 ، 48 حبه مشاع از 72 حبه عرصه و اعيان منزل مسکونی به پلاک 
ثبتی 2158 فرعی از 15178 اصلی، مفروز و مجزا شده از فرعی از اصلی مذکور، قطعه در 
طبقه و واقع در بخش 05 ناحيه 00 اداره ثبت اســناد و املاک شمال اصفهان به مساحت 

54/35 متر مربع به آدرس: اصفهان اتوبان چمران خيابان بعثت )50( کوچه شکوفه )23( بن 
بست آل محمد بن بست احسان دومين منزل سمت چپ که سند مالکيت آن با شماره چاپی 
327495 سری ب سال 96 با شماره دفتر بازداشتی الکترونيک 140105802026002890 
ثبت و صادر شده و بموجب نامه شماره 140185602026010540 مورخ 1401/08/30 
اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان بازداشت و در پرونده ثبتی و دفتر بازداشتی منعکس 
گرديده است. با حدود و مشخصات: شمالا: ديواريســت بطول )5/85( پنج متر و هشتاد و 
پنج سانتيمتر به زمين جزی پلاک 15178، شرقاً: ديوار بديوار بطول )9/45( نه متر و چهل 
و پنج سانتيمتر به پلاک جزی باقيمانده مرقوم، جنوباً: درب و ديوار بطول )5/74( پنج متر 
و هفتاد و چهار سانتيمتر به کوچه بن بست،  غرباً: ديوار بديوار بطول )9/32( نه متر و سی 
و دو سانتيمتر به خانه جزء باقيمانده مرقوم که طبق نظر کارشناس رسمی پلاک مذکور به 
صورت يک خانه مسکونی دو طبقه )اول و همکف-60( فاقد آسانسور با نمای آجر با درب 
ورودی آهنی می باشــد کف حياط و پارکينگ موزائيک بوده و طبقه همکف دارای درب 
آهنی شيشه خور و کف موزائيک و موکت و ديوار قسمتی سراميک و بقيه رنگ و آشپزخانه 
 اپن با کابينت فلزی و کف موزائيک و بدنه کاشــی می باشــد که قسمت غربی آن توسط 
تيغه ای به دو قسمت تقسيم گرديده که بصورت اتاق خواب استفاده می گردد. دارای کولر 
آبی و بخاری گازی می باشــد. در زمان بازديد درب طبقه اول قفل بوده و بازديد صورت 
نگرفت دارای انشــعابات آب و گاز و برق طی استعلام از شهرداری ملک در بافت فرسوده 
قرار دارد فاقد پروانه ســاختمانی و پايان کار بوده و دارای رای ماده 100 شــهرداری می 
باشد و تا پايان سال 1397 دارای تسويه حساب از شهرداری بوده و کليه تخلفات يا بدهی 
احتمالی به شهرداری از تاريخ قيد شده به عهده متقاضی می باشد. ملکی آقای بهرام عالی 
پور مرغملکی که در قبال طلب خانم فاطمه مســعودی مرغملکی بابت مهريه مندرج در 
سند نکاحيه شــماره 10597 مورخ 1397/02/07 دفترخانه ازدواج شماره 105 اصفهان 
توقيف گرديده از ساعت 9 الی 12 روز چهارشنبه مورخ 1402/06/08 در شعبه مهريه اداره 
اجرای اسناد رسمی اصفهان واقع در اصفهان خيابان تالار ميدان هفت تير از طريق مزايده 
به فروش ميرســد. مزايده از مبلغ پايه )6/266/666/640 ريال( شش ميليارد و دويست و 
شصت و شش ميليون و ششصد و شصت و شــش هزار و ششصد و چهل ريال شروع و به 
هر کس خريدار باشد به بالاترين قيمت پيشــنهادی فروخته می شود. لازم به ذکر است 
پرداخت بدهيهای مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و يا حق اشتراک و مصرف در 
صورتی که مورد مزايده دارای آنها باشد و نيز بدهيهای مالياتی و عوارض شهرداری و غيره 
تا تاريخ مزايده اعم از اينکه رقم قطعی آن معلوم شده يا نشده باشد به عهده برنده مزايده 
است ضمن آنکه پس از مزايده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزينه های فوق 
 از محل مازاد به برنده مزايده مســترد ميگردد ضمنا اين آگهی در سايت سازمان به آدرس
 Agahi.ssaa.ir   و يک نوبت در روزنامه زاينده رود چاپ اصفهان مورخ 1402/05/24 
درج و منتشر می گردد. توضيحاً جهت شرکت در جلسه مزايده ده درصد از مبلغ پايه مزايده را 
به حساب تمرکز وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک اصفهان و شناسه واريز )دريافت 
از حسابداری اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان( بابت پرونده کلاسه فوق واريز و به همراه 
تقاضای کتبی و ارائه کارت شناسايی معتبر الزامی است. برنده مزايده بايد مابقی مبلغ خريد 
را ظرف مدت پنج روز از تاريخ مزايده به حساب صندوق ثبت توديع نمايد و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب  سپرده ثبت واريز نکند، مبلغ مذکور قابل استرداد 
نبوده و به حساب خزانه واريز خواهد شــد.  م الف: 1547279 اکرم محمود صالحی 

رئيس اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 

اعلام مفقودی 
برگ ســبز خودروی تاکســی پیکان  مــدل 1381 به 
 رنــگ ســفید بــا نــوار نارنجی بــه شــماره پلاک
 ایران 13-984 ت 19 و شــماره موتور 11158130215 و 
شماره شاســی IN81532897 و شناسه ملی خودرو 
IRFC813C0A8532897 به نام علی اکبر بهرامی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.



نماینــده مــردم اصفهــان در مجلــس شــورای 
اســامی گفت: مجلس بــه نماینده»سیاســی« 
اما» متخصــص«و »برنامه محور« بــا تجربه کار 
کارشناسی نیاز دارد، زیرا بسیاری از تصمیمات شامل 
قانون گذاری و اصاح آن نیازمند تجربه کاری است.

به گزارش ایرنا، مهدی طغیانی در گفت وگو با ایرنا در 
مورد نگاه به آینده انتخابات و تاکید بر حضور نخبگان 
و افراد دانشــگاهی یا فعالان سیاســی در مجلس 

شــورای اســامی گفت: حضور در مجلس شورای 
اســامی را نمی توان از فضای سیاسی جامعه جدا 
دانست و هر دو لازم است، زیرا تجربه هر دو موضوع 
برای یک نماینده به کار می آید.وی افزود: چه بســا 
برای رای اعتماد به وزیران و سایر بخش ها تصمیم 
سیاسی مهم است، اما نکته   ای که به شدت در تجربه 
خود دریافت کردم این است که در کنار کار سیاسی؛ 
فضای کارشناسی برای نمایندگان لازم است.نماینده 
مردم اصفهان در مجلس شــورای اسامی تصریح 
کرد: نماینده باید برنامه داشته باشد و اگر بتواند این 
برنامه را با یک جریان سیاســی پیش ببرد،به طور 
قطع موثر خواهد بود؛ اما به طور کلی نماینده مجلس 
باید بتوانند گره از کار مردم باز کند و اگر شعاری هم 

داده می شود برای این است که تمایزها را برای مردم 
مشخص کند، اما اصل آن برنامه و هدف مشخص 

برای حل مشکات است.
وی ادامه داد: درست است که مدرک کارشناسی یا 
کارشناسی ارشد برای حضور در مجلس لازم است 
اما باید خود منتخبان و کاندیداها کارشناس در حوزه 
تخصص خود باشــند.طغیانی ادامه داد: معتقدم 
مجلس و کمیسیون های مرتبط نیاز به افراد کاربلد 
و با تجربــه دارد که هر چقدر افــراد متخصص  وارد 
مجلس شــوند، گره های کشــور،مردم و معیشت 
آنان بهتر باز می شود و نظارت کارشناسی یا اصطاح 
قوانین، قانون گذاری و نظارت بر اجرای قوانین بهتر 

صورت می گیرد.

نماینده اصفهان :

 مجلس به نمایندگان »برنامه محور « نیاز دارد

زباله های خارج شده از 
کانال فاضلاب منطقه 

جنت آباد جنوبی
اینها زباله هایی اســت که کارگران 
شــهرداری، از کانــال فاضاب در 
منطقه جنــت آباد جنوبــی بیرون 
کشیدند، تصویری که یکی از فعالان 

رسانه ای منتشر کرده است.

فرمانده انتظامی کرمانشاه:

 امکان افزایش گیت های مرز خسروی تا ۱۰۰ گیت 
وجود دارد

فرمانده انتظامی استان کرمانشــاه با اشــاره به فعال بودن ۵۸ گیت در مرز خسروی برای تردد 
زائران، گفت: با توجه به زیرساخت ها امکان افزایش تا ۱۰۰ گیت نیز وجود دارد. 

ســردار »مهــدی حاجیــان« در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: خوشــبختانه از 
مدت ها پیش تمهیدات لازم برای آماده 
شــدن زیرســاخت های مرز خسروی 
جهت تــردد راحــت زائــران اباعبدا... 
الحسین)ع( اندیشــیده شد و وظایف 
هر کــدام از یگان هــای انتظامی برای 
ارائــه بهترین خدمات بــه زوار کربای 
معلی اباغ شده اســت.وی ادامه داد: 
پلیس خدمتگزار برای ماموریت اربعین 
همانند سال های گذشته و حتی بهتر آمادگی لازم را دارد و همکاران ما در حوزه های مختلف با نگاه 
اعتقادی در این ماموریت عظیم حضور خواهند یافت تا زائران امام حسین )ع( با فراغ بال به این 

سفر معنوی اعزام و به سامت بازگردند.
حاجیان همچنین با اشاره به فعال بودن ۵۸ گیت در مرز خسروی برای تردد زائران اربعین، یادآور 
شــد: در صورت همکاری اداره کل حمل و نقل و پایانه های استان، پلیس هیچ محدودیتی برای 
تامین زیرســاخت ها جهت افزایش گیت ها نداشته و به نظر می رســد امکان افزایش آنها تا ۱۰۰ 

گیت نیز وجود دارد.

آغاز صدور گذرنامه های اربعین 
رییس پلیس استان کرمانشاه در ادامه از آغاز صدور گذرنامه برای زائران اربعین خبر داد و گفت: 
در راســتای رفاه حال زوار، محلی در چهار راه راهنمایی و رانندگی شــهر کرمانشــاه برای این کار 
اختصاص داده ایم.وی با بیان اینکه امکان صدور دو نوع گذرنامه وجود دارد، افزود: یک نوع آن 
فقط مختص پیاده روی اربعین و اعتبار آن پنج ساله است و شهروندانی که مایل به دریافت این 
نوع گذرنامه هستند می توانند به اپلیکیشن»پلیس من«مراجعه و به صورت اینترنتی اقدام لازم 

را انجام دهند و بعد از گذشت ۷۲ ساعت نیز گذرنامه آن ها صادر و تحویل می شود. 
حاجیان یادآوری کرد: آن دســته از زائران هم کــه متقاضی دریافت گذرنامه عــادی و یا تمدید 
گذرنامه خود هستند می توانند به پلیس گذرنامه مراجعه کنند تا در اسرع وقت کارهای مربوطه 

انجام شود.

حضور شبانه روزی پلیس در جاده ها 
حاجیان در ادامه به تمهیدات ترافیکی پلیس در محورهای مواصاتی کرمانشاه اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اینکه بخش اعظمی از بار ترافیکی زائرانی که مرز مهران در استان ایام را انتخاب کرده اند 
هم روی دوش کرمانشاه قرار دارد، در این مدت همکاران به صورت شبانه روزی در جاده ها حضور 
پیدا می کنند.وی همچنین از احداث توقفگاه هایی برای اسکان موقت و اضطراری زائران اربعین 
در طول محور کنگاور به خسروی با همکاری اداره کل راه و شهرسازی خبر داد و گفت: همکاران ما 

از هیچ تاشی برای خدمات رسانی به زائران دریغ نخواهند کرد.
حاجیان از پوشش تصویری محورهای مواصاتی استان کرمانشاه به وسیله پهپاد، دوربین های 
جاده ای و ... نیز خبر داد و گفت: هیچ مشــکلی برای تامین امنیت زائران اربعین نداریم و تاش 

می کنیم خدمات ارائه شده به آنها گسترده تر و با کیفیت تر از سال های گذشته باشد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

معاون توسعه مشارکت های مردمی 
کمیته امداد استان:

تشکل ها و خیریه ها، بازوان 
توانمند کمیته امداد در 

خدمت رسانی هستند
معاون توسعه مشــارکت های مردمی کمیته 
امداد اســتان اصفهان گفت: وجود خیریه ها، 
تشکل ها و مشــارکت های اجتماعی ناشی از 
درک آگاهانه و نشأت گرفته از شعور اجتماعی 
در کنش موثر با محیط پیرامونی در باب فرهنگ 

انفاق و فقرزدایی است.
علی اخاقــی در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا، 
اظهار کرد: در حال حاضــر ۲۱۷ خیریه با هدف 
توسعه فرهنگ انفاق در جامعه و جلوگیری از 
موازی کاری در خدمت رســانی به نیازمندان، 
دارای سامانه مشــترک با کمیته امداد استان 

اصفهان هستند و با این نهاد همکاری دارند.
وی با بیان اینکه از سال ۱۳۹۱ با راه اندازی مراکز 
نیکوکاری، به فعالیت های خیرخواهانه رسمیت 
بخشیده شد، افزود: ۵۴۶ مرکز نیکوکاری در 
سطح اســتان فعالیت دارند که از این تعداد، 
۱۰۹ مرکز بــه صورت تخصصی بــرای رفع نیاز 
مددجویان و خانوارهای نیازمند در زمینه های 
اشتغال، فرهنگی، معیشت، درمان و جهیزیه 
در حال خدمت رسانی هستند.معاون توسعه 
مشــارکت های مردمی کمیته امداد اســتان 
اصفهان با اشاره به استقرار ۹۴ مرکز نیکوکاری در 
روستاها و عملکرد مویرگی این مراکز در سطح 
اســتان، تصریح کرد: در بین مراکز نیکوکاری، 
۵۷ مرکز در حوزه فرهنگی، ۳۶ مرکز به صورت 
اختصاصی در حوزه اشتغال، ۲۸ مرکز در راستای 
توجه ویژه به نیازهای دانش آموزان در آموزش 
و پرورش، ۲۴ مرکز در زمینه ترویج و جمع آوری 
زکات، چهار مرکز در حوزه درمــان و یک مرکز 
به صورت اختصاصــی برای تامیــن جهیزیه 

نوعروسان نیازمند با این نهاد همکاری دارند.
وی خاطرنشــان کرد: موسسه ها، تشکل های 
مردمی و مراکز نیکوکاری، بازوان توانمند این 
نهاد در زمینه های مختلف از جمله معیشــت، 
مســکن، اشــتغال، ارائه خدمــات فرهنگی 
تحصیلی، لوازم ضروری، جهیزیه نوعروسان و 
حمایت از بیماران خاص به نیازمندان هستند.

افتتاح بیستمین پد بالگرد اورژانس در استان اصفهان
رییس اورژانس پیش بیمارستانی استان اصفهان از افتتاح بیستمین پدبالگرد اورژانس در استان اصفهان خبر داد. به گزارش ایمنا و به نقل از پایگاه اطاع رسانی 
اورژانس اصفهان، فرهاد حیدری اظهار کرد: روز  شنبه  بیستمین پد بالگرد اورژانس اســتان در صنایع هفت تیر واقع و با فاصله ۱۰ کیلومتری شهرستان مبارکه 
افتتاح شد.وی با بیان اینکه این مراسم با حضور مسئولان اورژانس پیش بیمارستانی استان و صنایع هفتم تیر برگزار شد، افزود: فرآیند ساخت این پد بالگرد با 

نظارت و پیگیری واحد اورژانس هوایی استان اصفهان طی سه سال به طول انجامید.
رییس اورژانس پیش بیمارستانی استان اصفهان تصریح کرد: این پد بالگرد پس از پد بالگرد بیمارستان فاطمه الزهرای شهرستان نجف آباد، دومین پد تمام 
بتنی استان است که در ابعاد ۵۰ در ۵۰ ساخته شده است.وی ادامه کرد: نزدیک ترین پد در حال ساخت به این پد بالگرد، پد بیمارستان محمد رسول ا... مبارکه 
است که تاکنون پیشرفت ۲۰ درصدی داشته و امید است روند کار این پروژه ســرعت یابد. حیدری با اشاره به وضعیت فعلی محل های فرود بالگرد اورژانس در 
استان گفت: اورژانس پیش بیمارستانی اســتان اصفهان دارای ۲۰ محل فرود بالگرد )پد( امدادی و ۲۳ پروژه پدبالگرد در حال ساخت است که از میان آنها ۱۰ 
پروژه پد بالگرد نیز پیشرفت بیش از ۹۰ درصدی داشته است. وی خاطرنشان کرد: بالگرد امدادهوایی اورژانس استان در سال گذشته طی ۶۰ ماموریت امدادی، 

۸۴ بیمار و مصدوم را به مراکز درمانی انتقال داده است.
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۳ میلیارد مترمکعب آب از منابع زیرزمینی دشت اصفهان- برخوار از سال ۱۳۶۰ تاکنون تخلیه شده است؛

شیره جان زمین مکیده می شود
۳ میلیارد مترمکعب آب از منابع زیرزمینی دشت اصفهان- برخوار از سال ۱۳۶۰ تاکنون تخلیه شده و این 
در حالی است که این دشت از سال ۴۵ شمسی در لیست دشت های ممنوعه بوده است. در دشت هایی 
که ممنوعه اعام می شود با توجه به افت سطح آب زیرزمینی در آن ها اجازه حفر چاه جدید داده نمی شود و برداشت ها 
باید طبق قوانین تعیین شده، انجام شود.این در حالی که دشت اصفهان- برخوار که شهر اصفهان در آن واقع است 
به دلیل افت سطح آب های زیرزمینی از سال ۱۳۴۵ ممنوعه شده، اما برغم ممنوعه بودن، از آن سال تاکنون هزاران 
حلقه چاه با مجوز و بدون مجوز در این دشت حفر شده است.بر اساس آمار یک هزار و ۴۸۰ حلقه چاه غیرمجاز و چهار 
هزار و ۸۰۰ حلقه چاه مجوز دار در دشت اصفهان -برخوار وجود دارد که بسیاری از آن ها از جمله چاه های حریمی از زمان 
خشکیدن رودخانه زاینده رود و کاهش منابع آب سطحی حفر شدند.کارشناس زمین شناسی آب های زیرزمینی که 
درباره وضعیت منابع آب اصفهان پژوهش کرده اســت، می گوید: زمانی که سطح آب زیرزمینی در یک دشت افت 
می کند زنگ خطری است که هشدار می دهد اگر بارگذاری بر این دشت بیشتر شود به وضعیت ناپایدار خواهد رسید 
و دچار فرونشست خواهد شد؛ دشت اصفهان- برخوار را از سال ۱۳۴۵ به دلیل کاهش افت سطح آبخوان ممنوعه 
اعام کردند، اما مسئله ممنوعه بودن این دشت به دلایل مختلف کنار گذاشــته شد و برای توسعه کشاورزی، منابع 
استراتژیک آب زیرزمینی از بین رفت.برداشت بی رویه از ســفره های آب زیرزمینی، این منابع گران بها را در معرض 
بحران جدی و دشت اصفهان- برخوار را در لیست دشت های ممنوعه بحرانی کشور قرار داده است و هر روز اثر تازه ای 
از فرونشست در این منطقه پدیدار می شود. مهدی ســوادکوهی، دکتری زمین شناسی آب های زیرزمینی در مورد   
وضعیت مخزن آبخوان دشت اصفهان- برخوار در سال ۱۳۴۵ گفت:برآوردی از میزان آب و وضعیت مخزن آبخوان 
این دشت در ســال ۴۵ نداریم، زیرا دیتای دقیقی وجود ندارد، اما اگر سال ۱۳۶۰ را مبنا قرار دهیم از سال ۶۰ تاکنون 
چیزی حدود سه میلیارد مترمکعب در دشت اصفهان- برخوار کسری مخزن داریم. رقم بسیار عجیبی است؛ در نظر 
بگیرید گنجایش سد زاینده رود یکهزار و ۴۰۰ میلیون مترمکعب است و بیش از دو برابر حجم مخزن سد زاینده رود در 
دشت اصفهان- برخوار کسری آب زیرزمینی داریم.وی درباره آخرین وضعیت فرونشست دشت اصفهان- برخوار 
گفت: متولی اعام وضعیت فرونشست زمین، سازمان نقشــه برداری و زمین شناسی است که نرخ فرونشست را 
 GPS براساس تصاویر ماهواره ای و روش های راداری استخراج می کنند. با وجود این، طی ۲ سال گذشته با نصب
داده های جدیدی از وضعیت فرونشست اصفهان به دست آمد و حداکثر نرخ آن ۱۸ سانتیمتر در سال برآورد شد.سواد 
کوهی ادامه داد: زمانی که نرخ فرونشست کم می شود هم می تواند جای خوشحالی داشته باشد و هم نگرانی! نگرانی 
از این بابت که ما قسمت زیادی از آبخوان را از دست دادیم؛ قســمتی که دچار فشردگی شده و به همین دلیل نرخ 
فرونشست کم شده باشد.وی با بیان اینکه  با وجود اطاع رسانی و هشدار ها طی دو سال اخیر در خصوص وضعیت 
بحرانی فرونشست دشت اصفهان- برخوار اقدام عاجلی برای کنترل این پدیده نشده،  گفت:راهکاری که وزارت نیرو 
برای مقابله با فرونشست در پیش گرفته، طرح ملی احیا و تعادل بخشی منابع آب زیرزمینی است، اما در واقعیت، 
احیایی وجود ندارد، زیرا آن قسمت از آبخوان که به دلیل فرونشست، از بین رفته و فضا های خالی خود را تا حد زیادی 
از دست داده دیگر قابل بازگشت نیست. پس احیا مفهوم ندارد، اما در تعادل بخشی تاش می شود که فشار از روی 
آبخوان برداشته شود و ادامه افت سطح آب زیرزمینی و فرونشست متوقف شود.وی افزود: در این طرح چاه های 
غیر مجاز شناسایی و پر و پروانه چاه های مجاز اصاح و تعدیل می شوند؛ فرض کنید اگر یک پروانه چاه ۳۰ لیتر در 
ثانیه باشد مجوز برداشت آن را بر اساس فرمول ها و ضریب تعدیل به ۱۵ لیتر در ثانیه کاهش می دهند.سواد کوهی 
گفت: مورد بعدی شناسایی و خرید چاه های کم بازده است و یا نصب کنتور های هوشمند بر روی چاه های مجاز از دیگر 
اقدامات است، اما با وجود این ها طرح تعادل بخشی منابع آب زیر زمینی از تعادل بخشی قهری طبیعت عقب است. 
به بیان دیگر، طبیعت خودش خود را به تعادل می رساند.این دکتری زمین شناسی آب های زیرزمینی افزود: برای 

مثال، فرض کنید فردی طبق پروانه حق برداشت ۳۰ لیتر در ثانیه آب دارد با اعمال اصاح و تعدیل، مجوز برداشت به 
۱۵ لیتر در ثانیه کاهش می یابد، اما زمانی که از همان زمین بازدید می کنیم، می بینیم چاه آن فرد ۲ لیتر بر ثانیه هم آب 
ندارد. این همان تعادل بخشی قهری طبیعت است.وی با بیان اینکه مرگ آبخوان تدریجی است، یکباره نیست. زمانی 
که فرونشست شروع می شود به همان نسبت که پیش می رود، قسمتی از آبخوان از بین می رود و این آبخوان دچار 
مرگ تدریجی شده و هرگز به آن حالت قبلی باز نمی گردد ،گفت:  به محیط زیست و حقابه طبیعت احترام نگذاشتیم. 
محیط زیست و طبیعت واقعا مظلوم است؛ مظلومی است که ساکت می ماند و زمانی انتقام می گیرد که راه بازگشتی 
وجود ندارد و بدون هیچ گونه تخفیف مجازات می کند و فرونشست یکی از مجازات های طبیعت است.سواد کوهی 
افزود: آنچه که در مطالعات مشاهده کردیم، وضعیت آبخوان ها خیلی به بارش ها واکنش نشان می دهد، زیرا زمانی که 
تغذیه خوب است افت آب های زیرزمینی کمی، کم می شود و این در حالی است که ما به سمت کاهش برداشت آب 
نرفتیم؛ در کجای سیاست گذاری های ما تاش شده که مصارف آب کشاورزی را محدود کنیم؟ همه در حد صحبت بوده 
است.او گفت: بیشترین مصارف آب زیرزمینی در بخش کشاورزی است پس اگر بیشترین صرفه جویی در این بخش 
انجام شود، یک راهکار است، ولی به این سمت نرفتیم. باید توجه داشت که یک ارگان مانند وزارت نیرو و آب منطقه ای 
به تنهایی نمی تواند این وضعیت را کنترل کند همانگونه که توسعه کشاورزی تنها توسط یک ارگان انجام نشده است. 
متاسفانه این اتفاق نیافتاده و بیشترین مصرف در بخش کشاورزی است. اگر سطح آب زیرزمینی دوباره افزایش یابد 
باز همان قدر برداشت می شود.سواد کوهی ادامه داد: این واقعیت را باید بپذیریم که اگر برداشت آب کم شده به واسطه 
عملکرد خوب ما نیست بلکه بیشتر بواسطه این است که آبخوان دچار ضعف شده است.وی گفت: فروچاله هایی که 
در اتوبان شهید آقابابایی و خیابان آپادانای شهر اصفهان اتفاق افتاد ارتباط مستقیم با فرونشست نداشتند. شبکه های 
دفع فاضاب شهر اصفهان خیلی قدیمی اند، حتی قدمت ۴۰- ۵۰ ساله دارند. باید توجه داشت که شبکه های بتنی 
فاضاب دچار خوردگی می شــوند، زیرا بتن در مقابل اسید سولفوریک حساس است آن قسمت از لوله فاضاب که 

بیرون از شبکه فاضاب مانده در اثر گاز اسید سولفوریک به مرور دچار خوردگی می شود.
سواد کوهی با بیان اینکه  براساس آنچه در تصاویر ویدئومتری شــبکه فاضاب اصفهان مشاهده شد این لوله ها به 
گونه ای در طول سال ها دچار خوردگی شده بودند که نیمی از لوله دیده نمی شــد و خاک ها شسته شده و به سطح 
آسفالت رسیده بود ،گفت: در چنین شرایطی بر اثر یک ضربه یک حفره بزرگ پدیدار می شود؛ اما قدمت تاسیسات 
و شبکه آب اصفهان، برای مثال از پایتخت کمتر اســت .وی در مورد اینکه  تاکنون گزارشی مبنی بر شکستگی های 
زنجیره وار لوله های آب در تهران گزارش نشــده؛ آیا می توان گفت که به دلیل فرونشســت دشت اصفهان- برخوار 
زیرساخت هایی، چون شبکه های آب و لوله های گاز تحت تنش قرار گرفتند؟ گفت: بله فرونشست بی تاثیر نیست؛ در 
نظر بگیرید منطقه ای به سرعت ۱۸ سانتیمتر در سال فرو می رود و منطقه مجاور آن با سرعت ۱۰ سانتیمتر! این شرایط 
تنش ایجاد می کند و در مرز دو منطقه باعث گسستگی، شکستگی لوله و تخریب منازل می شود و این گسستگی را 
در سطح زمین بشکل ترک می بینیم. باید توجه داشت بیشترین میزان خطر در منطقه ای است که در آن تغییر نرخ 
فرونشست وجود دارد.وی گفت: به بیان دیگر نرخ بالای فرونشست به تنهایی به معنای بیشترین میزان خطر نیست 
بلکه بیشترین تهدید زمانی است که تغییر نرخ یا همان فرونشست ناهمگن اتفاق می افتد.سواد کوهی افزود:براساس 
مطالعات و آماربرداری سراسری که سال ۱۳۹۷ به پایان رسید در اســتان اصفهان ۶۱ هزار و ۴۲۲ حلقه چاه مجاز و 
غیر مجاز حفر وجود داشته که این تعداد چاه سالانه ۲ میلیارد و ۵۲ میلیون مترمکعب آب از منابع زیرزمینی تخلیه 
می کنند.وی گفت: همچنین ۱۱ هزار و ۵۶۰ دهنه چشمه در استان وجود دارد که سالانه ۴۴۳ میلیون مترمکعب از آن ها 
آب برداشت می شود و تعداد چهار هزار و ۲۶۷ رشته قنات در اســتان وجود دارد که تخلیه سالانه آن ها عددی حدود 
۲۴۸ میلیون مترمکعب آب است.ســواد کوهی در مورد افزایش یا کاهش سطح منابع آب زیرزمینی از سال ۱۳۹۷ 

تاکنون نیز گفت: استان اصفهان ۳۵ محدوده مطالعاتی )دشت( دارد. سال ۱۳۹۸ شمار دشت های آزاد استان هشت 
محدوده مطالعاتی بود، اما هم اینک تعداد دشت های آزاد به ۶ دشت رسیده است، زیرا دشت های نایین و انارک نیز 
ممنوعه شدند. اکنون ۲۹ دشت استان اصفهان ممنوعه و از این تعداد ۱۰ دشت ممنوعه بحرانی است که یکی از آن ها 
دشت اصفهان- برخوار است.وی افزود:از این ۳۵ دشت بیشــترین میزان افت تجمعی مربوط به مهیار شمالی با 
۴۹.۲۲ متر و افت سالانه ۱.۲۰ متر و کسری مخزن تجمعی آبخوان ۴۲۵ میلیون مترمکعب است و پس از آن دشت 
دامنه با افت ۳۸.۸۹ متر و متوسط افت سالانه یک متر و کسری مخزن آبخوان ۴۲۸ میلیون مترمکعب است. دشت 
اصفهان- برخوار با افت تجمعی ۳۶.۸۳ متر و متوســط افت سالانه ۹۲ سانتیمتر و کسری مخزن سه میلیارد و ۲۵ 

میلیون مترمکعب در ردیف سوم قرار دارد. سه میلیارد و ۲۵ میلیون مترمکعب عدد خیلی بزرگی است!
سواد کوهی در مورد شکاف طولانی در طاهرآباد کاشان  گفت: شکســتگی طولانی در طاهرآباد شکاف های ناشی از 
فرونشست نامتقارن است که بر اثر تغییر نرخ فرونشست در منطقه رخ داده است. سرعت فرونشست در یک نقطه 
زیاد و منطقه مجاور آن کمتر. به طور کلی نرخ فرونشست به سه عامل اصلی بستگی دارد. یکی افت سطح زیرزمینی 
که با نرخ فرونشست رابطه مستقیم دارد. ضخامت آبرفت یا بخشی از آبخوان که زهکشی و تخلیه می شود نیز با میزان 
فرونشست رابطه مستقیم دارد. عاوه بر این دو، جنس رسوبات نیز در کیفیت فرونشست موثر است. هرچه رسوبات 
دانه ریزتر باشد مانند رس، پتانسیل فرونشست بیشتر می شــود.وی  افزود: به نظر می رسد که در منطقه طاهرآباد 
کاشان عاملی که بر شکاف تاثیر گذار بوده اختاف فاحش در ضخامت آبرفت است. این اختاف فاحش و ناگهانی 
در ضخامت آبرفت نتیجه عملکرد گسل در منطقه است که ســنگ کف منطقه را جابه جا کرده است. به بیان دیگر در 
طاهرآباد دو منطقه با اختاف ضخامت آبرفت فاحش در کنار هم داریم یک جا نرخ زیاد و یک جا کم است و باعث این 
شکستگی طولانی در دشت طاهر آباد شده است.سواد کوهی گفت: سطح آب زیرزمینی دشت اصفهان- برخوار در 
مطالعات چند سال اخیر ما همواره رو به پایین بوده، تنها در سال آبی ۱۳۹۸- ۱۳۹۹ که به دلیل بارندگی های شدید در 
کشور که بیشتر آبخوان ها خیز سطح آب داشتند، میزان افت در آبخوان این دشت به ۹ سانتیمتر کاهش یافت.وی در 
مورد اینکه آیا پساب شهری و تغذیه مصنوعی منابع آب زیرزمینی می تواند منبعی برای کمک به بهبود وضعیت آبخوان 
اصفهان- برخوار باشد نیز گفت: به هر طریقی که بتوانیم آب را به آبخوان تزریق کنیم، برد کردیم. پساب تصفیه شده 
هم همان کار را می کند، اینجا صحبتی از کیفیت پساب نمی کنیم، اما تغذیه مصنوعی هم یک راهکار است به شرطی که 
برداشت ها را کنترل کنیم، زیرا اگر هرقدر تغذیه انجام شود، اما برداشت ها کنترل نشود، بی نتیجه است؛ بنابراین گام 
اول کنترل برداشت آب است. درست است که می گوییم آبخوان دشت اصفهان- برخوار از زاینده رود تغذیه می شود 

و اگر این تغذیه ادامه داشته باشد می توانیم جلوی فرونشست را بگیریم.

جامعه



به گزارش»ورزش سه« براساس اعلام رای کمیته انضباطی مهدی رحمتی به خاطر اتفاقات بازی نساجی برابر پیکان در هفته اول رقابت های بیست و سومین 
دوره لیگ برتر، با یک جلسه محرومیت از همراهی تیمش مواجه شده است. این در حالی است که او یک کارت قرمز از داور هم گرفته و این به معنای این است که 
سرمربی این فصل نساجی دو بازی بعدی تیمش را از دست می دهد. نساجی در هفته دوم چهارشنبه شب میهمان مس رفسنجان است و در هفته سوم نیز باید 
در قائمشهر از گل گهر میزبانی کند. این در حالی است که مهدی رحمتی براساس حکم کمیته انضباطی در این دو مسابقه روی نیمکت تیمش نمی تواند بنشیند. 
نکته اینجاست که آرای صادر شده از سوی کمیته انضباطی از حیث محرومیت قطعی هستند. نساجی با توجه به حضور در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا فصل 
سختی را پیش رو  دارد. آنها در بازی اول توانستند از یک شکست خانگی برابر پیکان با ضربه سر دقایق پایانی وحید محمدزاده بگریزند؛ اما دو بازی دشوار در 
 دو هفته بعدی پیش رو دارند. مس رفسنجان با ساکت الهامی تیمی متحول شده اســت و گل گهر نیز با نتیجه خوبی که در هفته اول رقابت ها گرفت نشان داد 

می تواند یکی از تیم های مهم این فصل ازرقابت ها باشد.

»رحمتی« و 180 دقیقه تبعید تلخ از نیمکت
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حمله به ستاره لیورپول: در حد ساکا هم نیستی!
ریو فردیناند، اسطوره باشگاه منچستریونایتد، می گوید بوکایو ساکا بازیکن بسیار بهتری نسبت به محمد 
صلاح است.به گزارش»ورزش سه«، ساکا در چند فصل اخیر پیشرفتی باورنکردنی داشته و فصل گذشته 
یکی از مهره های کلیدی آرسنال در کورس قهرمانی لیگ برتر انگلیس بود.این بازیکن فصل جدید را هم 
طوفانی شروع کرد و توانست در جریان دیدار آرسنال در هفته اول رقابت های لیگ برتر انگلیس یک گل 
به ثمر برساند و در باز کردن دروازه ناتینگام فارست موفق ظاهر شد. میکل آرتتا حساب ویژه ای روی این 
ستاره انگلیسی باز کرده و امیدوار اســت که او بتواند به تیمش در جبران ناکامی فصل گذشته و کسب 
عنوان قهرمانی پس از 20 سال کمک کند. فردیناند که مجذوب درخشش این بازیکن شده هم با اشاره به 
درخشش او و مقایسه اش با محمد صلاح گفت: »صلاح زمانی که همسن ساکا بود، کاری که او در حال 
حاضر مشغول انجام آن است را انجام نمی داد و به این شکل بازی نمی کرد. باید این را بپذیریم که صلاح 
در جوانی این شرایط را نداشت که بتواند برای مدتی طولانی و با ثباتی درخشان برای تیمی درجه یک در 
لیگ برتر انگلیس به میدان برود. ساکا حالا این فرصت را دارد که قدرتش را تمام و کمال به عنوان یکی از 
بهترین وینگرهای راست حاضر در این لیگ نشان دهد.«این ادعاها در حالی مطرح شده که صلاح هم 
در چند سال اخیر به ستاره درخشان لیگ برتر در ترکیب لیورپول تبدیل شده و بسیاری از رکوردها را به نام 

خودش ثبت کرده است.

بی خیالی عجیب رئال: امباپه مبارک پاری سن ژرمن!
به گزارش»ورزش سه«، درگیری امباپه و پاری سن ژرمن باز هم سوژه اصلی بازار نقل و انتقالات تابستانی 
بود و باز هم این بازیکن بسیاری از فوتبال دوســتان را شوکه کرد. او که در چند هفته اخیر با قدرت بر سر 
مواضعش ایستاده بود و تاکید داشــت که به هیچ وجه حاضر به امضای قرارداد جدید با باشگاه پاری 
سن ژرمن نیست، حالا تصمیمی کاملا متفاوت با اظهارات قبلی اش گرفته است. رسانه های فرانسوی 
خبر دادند که این بازیکن با مدیران پی اس جی به توافق رسیده و بار دیگر به تمرینات تیم اول برگشته و 
حتی احتمال دارد که به زودی قرارداد جدیدی را هم با این باشگاه امضا کند. این اظهارات در حالی مطرح 
شده که پیش از این بسیاری از رسانه های فرانسوی و اسپانیایی مدعی شده بودند که او با رئال مادرید 
به توافق رسیده و حتی مدیران پی اس جی هم باور داشــتند که این مهاجم قصد دارد در پنجره نقل و 
انتقالات تابستان 2024 به عنوان بازیکن آزاد راهی رئال مادرید شود. اما نکته جالب اینجاست که مدیران 
رئال مادرید هیچ واکنشی به این شرایط ندارند و به نظر نمی رسد که حتی ذره ای از این وضعیت نگران 
باشند یا بخواهند واکنشی به آن نشان دهند. آنها پیش از این به امباپه تاکید کرده بودند که تنها در صورتی 
او را به خدمت خواهند گرفت که در تابستان 2024 به عنوان بازیکن آزاد راهی سانتیاگو برنابئو شود؛ اما 
در صورتی که او قراردادش را با پی اس جی تمدید کند، مدیران رئال به او تبریک خواهند گفت و اقدامی 

برای جذبش انجام نخواهند داد.

انتقاد »ژاوی« از داور پس از توقف بارسلونا در خانه ختافه
به گزارش خبرگزاری تسنیم، ژاوی هرناندس در پی تساوی بدون گل شاگردانش در خانه ختافه در اولین 
بازی خود در فصل جدید لالیگای اسپانیا، در انتقاد از داور بازی که او را به خاطر اعتراض هایش از کنار زمین 
اخراج کرد، گفت: من به داور گفتم که اجازه می دهی که بازیکنان ختافه خطاهای زیادی انجام دهند که 
به همین خاطر مرا اخراج کرد.  با داوران جلسه ای داشتیم و یکی از اولین تغییراتی که قرار بود در آیین نامه 
اعمال کنند این بود که آنها مربیان را بیشتر درک کنند چون ما در کانون تنش ها هستیم. اخراج من مهم 
نیست، ما تمام تلاش مان را در برابر حریف بسیار سختی انجام دادیم. امتیازی را گرفتیم که کافی نیست 
و این شرم آور است. داور کسی است که اجازه می دهد این همه خطا در جریان بازی رخ دهد و راه دیگری 
هم وجود ندارد.وی افزود: سال گذشته ما به همین ترتیب فصل را شروع کردیم اما فصل را به خوبی به 
پایان رساندیم. ما در نیمه اول خوب بازی نکردیم اما در نیمه دوم موقعیت هایی داشتیم. آنها به راحتی 

وقت را تلف  کردند و این روش فوتبال بازی کردن آنهاست.

نقل وانتقالات تابستانی لیگ ۲۳ معمولی نبود؛

خریدهایی فراتر از حد تصور!

  در نقــل و انتقالات لیــگ بیست وســوم، بازیکنان 
بســیاری مقصدهای خــود را تغییر دادنــد و انتظار 
نمی رفت برخــی از این مهره هــا، همین ابتــدای کار با قــرار گرفتن در 
ترکیب اصلی تیم خود، تاثیرگذار ظاهر شــوند.به گــزارش خبرنگار ایمنا، 
بیست وسومین دوره لیگ برتر ایران از پنجشنبه، هجدهم مردادماه آغاز شد 
و با وجود اینکه در تابستان فصل جاری، شاهد تغییرات و تحولات بسیاری 
در تیم ها بودیم، هفته اول پرگل و البته جذاب دنبال شد، در نقل و انتقالات 
لیگ بیست وسوم بازیکنان بسیاری مقصدهای خود را تغییر دادند و انتظار 
نمی رفت برخی از این مهره ها در همین ابتدای کار با قرار گرفتن در ترکیب 
اصلی تیم خود در هفته اول تاثیرگذار ظاهر شــوند، اما برخلاف این تصور 
شاهد درخشش برخی مهره های نقل وانتقالاتی در تیم ها بودیم؛ در ادامه 
قصد داریم عملکرد بازیکنانی که با قرار گرفتن در ترکیب مدنظر سرمربی 
فرصت بازی برای تیم جدید خود را پیدا کردند را مورد بررسی قرار دهیم که 

مشروح آن را در ادامه می خوانید.

پیکان تهران؛ سامان نریمان جهان
این بازیکن در فصل گذشــته با قرار گرفتن در ترکیب ذوب آهن عملکرد 
قابل قبولی از خود ارائه داد و شاید بتوان گفت یکی از مهره های تاثیرگذار 
سبزپوشان به شمار می رفت؛ اما با حضور محمد ربیعی در رأس کادر فنی 
گاندوها این بازیکن از جمع اصفهانی ها جدا شــد تا فصل فوتبالی خود را 
در تیم دیگری پشت سر بگذارد؛ با توجه به پتانســیل و توانایی های این 
بازیکن، رسول خطیبی، سرمربی تیم پیکان خواهان حضور وی در جمع 
خودروسازان شد؛ نریمان جهان در اولین بازی خود با پیراهن پیکان فرصت 
درخشــش در ترکیب این تیم را پیدا کرد و با ارسال یک پاس گل به نوعی 
یک امتیاز جدال با نساجی را در جیب شاگردان خطیبی گذاشت، چراکه 

تقابل نساجی و پیکان در هفته اول با تساوی یک بر یک به پایان رسید.

نساجی مازندران؛ وحید محمدزاده و فرشید اسماعیلی
همان طور که گفته شــد در هفته اول لیگ برتر نساجی و پیکان به مصاف 
یکدیگر رفتند و تقابل این دو تیم با نتیجه یک بر یک به پایان رسید، اما نکته 
جالب توجه در خصوص گل به ثمر رسیده توسط شاگردان مهدی رحمتی 
این بود که تک گل این تیم با همکاری بازیکنان تازه وارد به ثمر رسید؛ وحید 
محمدزاده، زننده گل نساجی در نقل وانتقالات تابستان از آلومینیوم اراک 
راهی مازندران شــد و در همان بازی ابتدایی فرصت حضور در ترکیب تیم 
خود را پیدا کرد؛ فرشید اسماعیلی نیز بازیکنی بود که به عنوان خریدهای 
تابستانی از فولاد به جمع شاگردان مهدی رحمتی پیوست و در هفته اول با 
ارسال پاس گل برای محمدزاده نقش مؤثری در ترکیب نساجی مازندران 
ایفا کرد تا به این ترتیب خریدهای مهدی رحمتی نیز مأموریت خود در بازی 

اول را با موفقیت به پایان رسانده باشند.

ذوب آهن؛ محمدجواد محمدی
ذوب آهن یکی از تیم هایی به شمار می رود که در چند فصل اخیر با خرید 
بازیکنان نه چندان باکیفیت مورد انتقاد فراوانی قرار می گرفت؛ برای لیگ 

بیست وسوم نیز هواداران سبزپوش شاهد تغییر و تحولات فراوانی در تیم 
خود بودند، چراکه علاوه بر ورود بازیکنان جدید به این باشــگاه، کادر فنی 
و مدیریت ذوب آهن دچار تغییراتی شد، به همین دلیل کمتر کسی گمان 
می کرد گاندوها در همان جدال ابتدایی خود موفق به کسب امتیاز شوند اما 
شاگردان ربیعی موفق شدند با نتیجه دو بر یک ملوان را از پیش رو بردارند؛ 
نکته قابل تأمل در خصوص یکی از گل های به ثمر رسیده توسط ذوب آهن 
این است که محمدجواد محمدی خرید تابستانی این تیم موفق به ارسال 
پاس گل برای عرفان معصومی شد. محمدی در بازار نقل وانتقالات لیگ 
بیست وســوم به عنوان یک خرید جوان از تیم هوادار راهی اصفهان شد و 
با توجه به عملکردی که مقابل ملوان از خود ارائه داد، به نظر می رسد یک 
خرید موفق برای شاگردان ربیعی باشد و از این پس انتظارات از این بازیکن 

بیشتر خواهد بود.

گل گهر سیرجان؛ احمدرضا زنده روح و ابوالفضل رزاق پور
گل گهر سیرجان در هفته اول رقابت های لیگ برتر به مصاف فولاد خوزستان 
رفت و با نتیجه سه بر یک شــاگردان علیرضا منصوریان را شکست داد. 
احمدرضا زنده روح، زننده اولین گل شــاگردان اوزونیدیس مقابل فولاد 
بود و این بازیکن نیز در بازار نقل وانتقالات از فجر سپاســی شــیراز راهی 
سیرجان شد تا فصل فوتبالی خود را در یک تیم مدعی دنبال کند و با قرار 

گرفتن در ترکیب اصلی تیم خود، موفق به گلزنی از روی نقطه پنالتی شد. 
ابوالفضل رزاق پور دیگر بازیکنی بود که با ارســال پــاس گل برای علیرضا 
علیزاده در سومین گل سیرجانی ها موثر ظاهر شد؛ این بازیکن نیز از تراکتور 
به جمع شاگردان اوزونیدیس پیوســت و با توجه به عملکردی که از خود 
در بازی اول نشان داد، به نظر می رســد بتواند در گل گهر نیز تبدیل به یک 

مهره تاثیرگذار شود.

سپاهان؛ رضا شکاری و رضا اسدی
کادر فنی طلایی پوشان در تابستان پیش فصل تغییرات زیادی در ترکیب 
تیمی خود ایجاد نکرد و به نوعی برای پــر کردن جای خالی بازیکنانی که 
این تیم را ترک کردند، دست به خرید مهره زد و همچنان هواداران سپاهان 
چشم انتظار رونمایی از بازیکنان خارجی مورایس مانده اند؛ رضا شکاری و 
رضا اسدی بازیکنانی هستند که در بازار نقل وانتقالات از گل گهر سیرجان 
و تراکتور به جمع شاگردان مورایس اضافه شــدند؛ کادر فنی سپاهان در 
همان بازی ابتدایی دو بازیکن تازه وارد خــود را در ترکیب اصلی قرار داد و 
جالب این است که شکاری و اسدی با ارائه یک عملکرد مطلوب، علاوه بر 
اینکه موفق به زدن گل برابر شاگردان خمز شدند، در ترکیب منتخب هفته 
نیز قرار گرفتند تا اینگونه به نظر برسد که مورایس و دستیاران وی دست به 

خریدهای معقولانه زده اند.

خبر روز

تصمیم نهایی برای حضور زنان در دیدار تراکتور و پرسپولیس
در شرایطی که بلیت فروشی بازی تراکتور - پرسپولیس آغاز شده بود، سرانجام به صورت رسمی 
اعلام شد که زنان امکان تماشای این بازی را نخواهند داشــت.در بیانیه هیئت  فوتبال تبریز آمده 
اســت:احتراما به اطلاع هواداران فهیم و پرشور باشگاه تراکتور می رســاند که با وجود  تلاش ها و 
پیگیری های تمامی عوامل دخیل در آماده سازی ورزشــگاه یادگار امام برای حضور بانوان گرامی 
متاسفانه شرایط و زیر ساخت های لازم برای حضور بانوان و خواهران هوادار فراهم نشده، بنابراین 
ضمن عذرخواهی از کلیه هواداران پیگیری های لازم جهت تســریع در آماده سازی و تکمیل زیر 
ساخت ها انجام می گیرد.این در حالی است که دستکم ســه شهر اراک، سیرجان و قزوین امکان 

میزبانی از زنان را به دست آورده اند.

اتمام حجت ستاره استقلال با باشگاه؛ به زودی راهی تیم 
جدید می شوم!

بر اساس خبرهای رسیده از اردوی آبی، ســعید مهری از بلا تکلیفی در تیم آبی خسته شده است 
و در آخرین نشستی که با مدیران تیم آبی داشــته خطاب به آنها به طور جدی گفته اگر طی امروز 
 و فردا تکلیفش مشــخص نشــود، اردوی تیم آبی را به مقصد تیم جدید تــرک خواهد کرد.گفته 
می شود سپاهان به طور جدی در تلاش برای جذب ستاره استقلال در فصل گذشته است که به سبب 

بازی های خوب برای تیم ریکاردو ساپینتو به اردوی تیم ملی دعوت شده است.
 سعید مهری بعد از فســخ قرارداد خود با تیم اســتقلال بنا به درخواســت جواد نکونام به اردوی
  تیم برگشــت؛ اما در مذاکرات متعددی که با باشگاه استقلال داشــت، با این  باشگاه از نظر مالی
  به توافــق نرســید. اما مشــکل او بــرای قــرار گرفتــن در تیم جــواد نکونــام مســئله مالی

 نیســت. اســتقلال ســقف قرارداد را پر کرده و به همین دلیل نمی تواند بازیکــن جدیدی راوارد 
 سامانه ســازمان لیگ کرده و برای او کارت بازی دریافت کند.ســعید مهری دراین باره با باشگاه

 استقلال اتمام حجت کرده و خطاب به آنها گفته اگر طی امروز و فردا تکلیفش روشن نشود، راهی 
تیم جدید خواهد شد.

تکنیک ستاره استقلالی مدیر اماراتی را به وجد آورد
مهدی قائدی ستاره فصل گذشته استقلال در این فصل به صورت قرضی راهی اتحاد کلباء امارات 
 شــد تا زیرنظر فرهاد مجیدی کار کند.قائدی در اردوی آماده ســازی اســلوونی در چندین بازی 
دوستانه حضور داشت. مدیریت باشگاه اتحاد کلباء از عملکرد ستاره ایرانی در اردوی پیش فصل 

رضایت دارد.
در همین رابطه محمد الزعابی، مدیر باشــگاه اتحاد کلباء در مصاحبه با نشــریه »الخلیج«، گفت: 
بازیکنان خارجی تازه وارد عمل خوبی داشتند. در رأس آنها مهدی قائدی که از شباب الاهلی آمد. 
او یک بازیکن تکنیکی و با مهارات فنی بالاست.وی افزود: همچنین دو خرید دیگر خارجی فرهاد 

مجیدی هم خوب بودند و نشان دادند می توانند در فصل آینده به تیم کمک زیادی کنند.

سفر خارجی »امیر قلعه« برای بازدید از دو لژیونر
سرمربی تیم ایران تماشاگر ویژه هفته دوم سوپر لیگ امارات خواهد بود. به گزارش»ورزش سه«، 
امیر قلعه نویی، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران، برای بررسی عملکرد دو لژیونر تیم ملی راهی ترکیه 

خواهد شد تا عملکرد علی کریمی و مجید حسینی را از نزدیک تماشا کند.
علی کریمی و سید مجید حسینی دو بازیکن ایرانی هستند که در تیم کایسری اسپور بازی می کنند 
و فصل گذشته نیز پیراهن این تیم را بر تن داشــتند.این بازی جمعه هفته جاری برگزار می شود و 

دومین دیدار از سوپرلیگ ترکیه خواهد بود.

مستطیل سبز

به بهانه دیدار ذوب آهن و سپاهان؛
سرنوشت عجیب گلزنان 
ذوب آهن در دربی اصفهان

به گزارش خبرنــگار ایمنا، تیم هــای فوتبال 
ذوب آهــن و ســپاهان اصفهان عصــر روز 
چهارشنبه از ساعت 2۱ در ورزشگاه فولادشهر 
اصفهان مقابل یکدیگــر صف آرایی خواهند 
کرد.تیم فوتبال ذوب آهن طی 20 بازی اخیر 
خود مقابل ســپاهان در شــهرآورد اصفهان 
متحمل ۱0 شکست شــده، ۷ تساوی به ثبت 
رســانده و ۳ مرتبه هم از سد همشهری خود 
گذشته است. نکته جالب ماجرا درخصوص 
بازی هــای قبلی ذوب آهن مقابل ســپاهان 
اینجاســت که گاندوها در این 20 بازی فقط 
موفق به زدن ۱۵ گل شده اند که تنها یکی از این 
گلزنان هم اکنون در عضویت باشگاه ذوب آهن 
قرار دارد.محمدحسین اسلامی زننده آخرین 
گل تیم فوتبال ذوب آهن به ســپاهان است؛ 
این وینگر جوان در دیدار برگشت فصل گذشته 
رقابت های لیگ برتر در ورزشگاه نقش جهان 
موفق شــد برابر تیم قدرتمند سپاهان گلزنی 
کند؛ اما نتیجه نهایی آن دیدار دو بر یک به سود 
طلایی پوشــان خاتمه یافت.از بین ۱4 گلزن 
قبلی ذوب آهن در شــهرآورد اصفهان، آرمان 
قاســمی هم اکنون بدون تیم مانده و سجاد 
دانایی به خیبر خرم آباد در لیگ دســته اول 
رفته اســت. حسین شــنانی در صنعت نفت 
توپ می زند و دارکو بیــدوف همین چند روز 
قبل جدیدترین شــکایت خود از ذوب آهن را 
به دست مدیران این باشگاه رساند.امیرارسلان 
مطهری دیگر گلزن ذوب آهن مقابل سپاهان 
است که چندفصلی می شــود برای استقلال 
بازی می کند؛ ســیدمحمدرضا حسینی هم 
گرچه ســابقه گلزنی با پیراهن ذوب آهن به 
ســپاهان را در کارنامه دارد اما با مدیران این 
باشگاه در بحث وجدل است تا رضایت نامه اش 
را از ســپاهان بگیرد.میلاد شیخ فخرالدینی 
امسال هم در آلومینیوم اراک به فوتبال خود 
ادامه می دهد و مرتضی تبریزی که زننده ۳ گل 
از این ۱۵ گل است نیز به آلومینیوم اراک رفته 
است و همچنین خبری هم از جری بنگستون 

در دسترس نیست.

فوتبال جهان

عکس خبر

 هدیه خاص یک 
 کلکسیونر جواهرات

 به هادی چوپان
هادی چوپان از طرف یکی از هواداران 
خود گردن بندی با طرح خاص هدیه 
گرفت. این گردن بنــد زیبا با نقش 
سرســتون های تخت جمشــید که 
هادی چوپان علاقه بســیاری به آن 
دارد و تصاویــر زیــادی از آن جــا با 
مخاطبان خود به اشتراک می گذارد، 

ساخته شده است.

 رییس فدراســیون کبدی که ریاست آسیایی این 
رشته را بر عهده دارد نســبت به بدعهدی ها و عدم 
حمایت هــا بابت اختصاص ســاختمانی به عنوان 
مقر آسیا انتقاد کرد.به گزارش خبرنگار مهر، عباس 
اورسجی در نشســت خبری، گفت: برای اردوهای 
تیم ملی کارهای زیادی انجام دادیم، کمتر کشور و 
کمتر رشته ای وجود دارد که به اندازه ما اردو داشته 
باشد. خیلی زودتر از سایر رشته ها اردوهای هانگژو 
را شــروع کردیم.وی با بیان اینکه سه سال فرصت 
برگزاری مســابقات به دلیل کرونا وجود نداشــت، 
ادامه داد: به همین دلیل فرصت آماده سازی تیم از 
دست رفت، همین باعث شد که اردوها را خیلی زود 
و با تعداد زیاد نفرات آغاز کردیم. به جایی رسیدیم 

که نیاز به اردوی تدارکاتی داشــتیم؛ اما هنوز خیلی 
از کشورها انتخابی تیم ملی هم نداشتند چه برسد 
به اردو.وی با اشاره به حضور درمسابقات قهرمانی 
آسیا خاطرنشان کرد: در این رقابت ها دو بار با هند 
بازی کردیم، البته همان زمان هم گفتم که مسابقات 
درست است که قهرمانی آسیاست؛ اما من به دنبال 
نتیجه نیســتم، به مربی گفتم ترکیبــی را انتخاب 
کن که پشــتوانه باشــد، اینگونه با تیمی جوان در 
مسابقات شــرکت داشتیم.اورســجی که ریاست 
کنفدراسیون کبدی آسیا را بر عهده دارد در مورد مقر 
این کنفدراسیون و اینکه هنوز مقری برای آن در ایران 
مشخص نشده است، توضیح داد.وی گفت: برای 
تصدی این مرسی شــیر و خط نکردم. دیپلماسی 

خاصی داشتیم، همه آنچه باید انجام می شد؛ اما از 
طرف دستگاه کشورمان کوچک ترین حمایتی نشد.

وی ادامه داد: از دستگاه ورزش نمی خواستیم رای 
جمع کند فقط میزبانی می خواستیم که از ان دریغ 
کردند. اگر پشتوانه سیاسی داشتم ریاستم در آسیا 
ســر و صدا می کرد؛ اما چون نداشتم اصلا اهمیت 
نمی دهند، فقط هر بار می گویند حمایت می کنیم؛ 

اما چقدر شعار می دهند.

گلایه رییس ایرانی کبدی آسیا از بدعهدی ها:

 پشتوانه سیاسی نداشتم 
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تجلیل از 2 قهرمان شاخص محله حصه در منطقه 10 اصفهان
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: در حاشیه جلسه کمیته نظارتی شورای اسلامی شهر اصفهان 

در منطقه ۱۰، از دو قهرمان شاخص محله حصه در این منطقه تقدیر به عمل آمد.
داوود بحیرایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان زادگاه و محل 
سکونت افراد شاخص و قهرمانان زیادی است، اظهار کرد: این منطقه در دفاع مقدس هزاران شهید 

تقدیم کرده و در حال حاضر میزبان هنرمندان، فرهیختگان قرآنی و قهرمانان برجسته ای است.
وی افزود: منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان بر خود لازم می داند تا قدردان زحمات آن ها باشد و در این 
راستا هر ماه در حاشیه جلسه کمیته نظارتی شورای اسلامی شهر از تعدادی از این قهرمانان تقدیر 

می کند.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان تصریح کرد: اعضای شورای اسلامی این کلان شهر دغدغه های این 
هنرمندان و قهرمانان را می شنوند و به طور قطع پیگیر مشکلات آن ها خواهند بود و امیدواریم این 

موضوع بهانه ای شود تا تمام ارگان ها برای تقدیر از این شهروندان به میدان بیایند.
به گزارش ایمنا، در حاشیه کمیته نظارتی شورای اسلامی شهر اصفهان که با حضور اعضای شورای 
ششم از جمله احمد شریعتی، محمدرضا فلاح، علی صالحی و مدیر منطقه ۱۰ این کلان شهر برگزار 
شد، از »علی اکبری« قهرمان کیک بوکسینگ کشور در چندین مسابقه جهانی و بین المللی و »مهدی 
خانی« قهرمان فوتسال و عضو تیم گیتی پسند که هر دو شهروند محله حصه هستند، با اهدای لوح 

و جایزه تقدیر به عمل آمد.
 

رییس اداره ترافیک منطقه ۷ شهرداری اصفهان:

سامانه نظارت تصویری خیابان کاوه توسعه پیدا می کند
رییس اداره ترافیک و حمل ونقل منطقه هفت شهرداری اصفهان گفت: با هدف کنترل و ساماندهی 
ترافیکی محور خیابان کاوه به ســمت شمال، ســامانه نظارت تصویری این محدوده توسعه پیدا 

می کند.
مهدی ذوالفقاری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: با هدف کنترل و ساماندهی ترافیکی محور 

خیابان کاوه به سمت شمال، سامانه نظارت تصویری این محدوده توسعه پیدا می کند.
وی افزود: این توسعه شامل محدوده خیابان کاوه حدفاصل پل چمران تا سه راه ملک شهر می شود.

رییس اداره ترافیک و حمل ونقل منطقه هفت شهرداری اصفهان با اشــاره به اولویت گره گشایی 
از معضلات حوزه ترافیک شــهر، در مدیریت شــهری تصریح کرد: یکی از مشکلات محور خیابان 
کاوه، پارک حاشیه های خیابان اســت که این دوربین ها، پایش اطلاعات پارک حاشیه ای و تردد 

اتوبوس های بین شهری را رصد خواهد کرد.
وی خاطرنشان کرد: برای اجرای این طرح در فاز نخست ۱۲ میلیارد ریال اعتبار تخصیص داده شده 

و تاکنون ۷۰ درصد پیشرفت داشته است.
ذوالفقاری ادامه داد: نصب دوربین های پلاک خوان، امنیت و نظارت بر ترافیک شهری در این محور 
را افزایش داده و رعایت قوانین راهنمایی و رانندگی از سوی رانندگان به ویژه اتوبوس های بین شهری 
بیش از پیش افزایش پیدا کرده اســت.رییس اداره ترافیک و حمل ونقل منطقه هفت شهرداری 
اصفهان با اشاره به درخواست های شهروندان در خصوص حل معضل گره های ترافیکی این منطقه 
گفت: شناسایی محورهای پرتردد انجام شده است و با تامین اعتبار مناسب به ترتیب اولویت این 
نقاط به سیستم نظارتی مجهز می شوند.ذوالفقاری اضافه کرد: با رصد وقوع تصادفات، ایجاد گره 
ترافیکی و وقوع جرائم توســط پایش تصویری همچنین فرهنگ ســازی مناسب می توان به رفع 
سریع تر این معضل در محورهای پرتردد منطقه کمک کرد.وی افزود: ساماندهی و توسعه خطوط 
اتوبوســرانی در محلات این منطقه، نصب تابلوها و علائم ترافیکی، خط کشــی معابر و خیابان ها، 
ساماندهی سرعتکاه های موجود و ایمن سازی و تعریض محور خروجی پل شریعتی به سمت تهران 

از دیگر اقدامات سال جاری این اداره در منطقه هفت خواهد بود.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری  مطرح کرد:

محبوس شدن در آسانسور و حریق وسایل نقلیه، در صدر حوادث اخیر

مدیرعامل سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: 
حادثه محبوسی در آسانسور با آمار ۴۸ مورد از شاخص ترین حوادث سازمان 
آتش نشانی و ۱۷ مورد حریق وسایل نقلیه، از شاخص ترین حریق های این 

سازمان در هفته گذشته به شمار می رود.
آتشــپاد دوم ابراهیم مطلبی در گفت وگو با خبرنگار ایمنــا اظهار کرد: هفته 
گذشته ۱۴ هزار و ۷۶۲ مورد تماس با سامانه ۱۲۵، ستاد فرماندهی سازمان 
آتش نشانی برقرار شد که تیم های عملیاتی در ایستگاه های بیست وهفت گانه 
سازمان آتش نشانی، ۳۹۰ مورد عملیات را پوشش دادند و امدادرسانی کردند.

وی با اشاره به اینکه از این تعداد، ۱۶۳ مورد آتش سوزی و ۲۲۷ مورد حادثه 
و خدمات ایمنی بوده که امدادرســانی انجام شــده اســت، افزود: در این 

عملیات ها، ۱۴۸ نفر از شهروندان گرفتار در حریق، نجات یافتند.
مدیر عامل ســازمان آتش نشــانی و خدمــات ایمنی شــهرداری اصفهان 
تصریح کرد: برای امدادرسانی و دسترسی بهتر به شهروندان، نقاط پرتردد و 
استراتژیک احصا و استقرار اطفائیه در زمان ها و مکان های خاص به صورت 
مستمر و مدون انجام شده اســت که در هفته گذشته، ۳۱ مورد خودروهای 

اطفائیه در این نقاط مستقر شد.
وی ادامه داد: ۸۸ مورد گشت ایمنی برای ارزیابی ریسک مناطق حوزه های 
استحفاظی ایستگاه های آتش نشانی انجام شده است تا ماموران آتش نشانی 

با بررسی نقاط مخاطره آمیز در راستای کاهش حریق و حوادث اقدامات لازم 
را انجام دهند.

مطلبی خاطرنشان کرد: حادثه محبوسی در آسانسور با آمار ۴۸ مورد در هفته 
گذشته از شاخص ترین حوادث سازمان آتش نشانی و ۱۷ مورد حریق وسایل 

نقلیه که از شاخص ترین حریق های این سازمان به شمار می رود.
مدیر عامل سازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری اصفهان گفت: 
بیشترین محبوسی در آسانسور زمانی اتفاق می افتد که با قطعی برق مواجه 
می شویم، از این رو شهروندان باید در مکانیزم آسانسور خود از سیستم بلک 
اوت استفاده کنند تا هنگامی که برق قطع می شود، در نزدیک ترین طبقه، در 
آسانسور باز شود و افراد بتوانند از آن پیاده شوند که در این صورت موارد حبس 

در آسانسور به طور قطع کاهش خواهد یافت.
وی با اشاره به حریق وسایل نقلیه در فصل گرما تاکید کرد: از شهروندان تقاضا 
داریم یک دستگاه خاموش کننده پودر گاز داخل خودروی خود داشته باشند 
تا هنگام حریق از آن استفاده کنند؛ برای آموزش استفاده از این دستگاه به طور 

رایگان نیز سازمان آتش نشانی آماده همکاری با شهروندان است.
مطلبی اضافه کرد: شــهروندان باید به طور مرتب در بازدید از سیستم برق و 
سوخت رســانی خودروی خود دقت نظر لازم را داشته باشند و نکات ایمنی 

را رعایت کنند.

مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و 
حومه، اقدامات این شــرکت در راســتای کاهش 
آلودگی هوا را تشــریح کرد.سیدعباس روحانی در 
گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا اظهار کرد: ســال ۱۳۹۸ 
معادل ۲۰۰ میلیارد تومان، سال ۱۳۹۹ معادل ۱۳۰ 
میلیارد تومان، سال ۱۴۰۰ معادل ۲۰۰ میلیارد تومان 
و سال گذشته حدود ۳۱۰ میلیارد تومان برای خرید 
اتوبوس جدید هزینه شده است.وی افزود: در حال 

حاضر ۱۳۰۰ راننده شامل رانندگان دولتی و خصوصی 
به عنوان شــرکت های تامین نیرو در اتوبوســرانی 
اصفهان مشغول به کار هستند که پرداخت بن های 
رفاهی، خدمات ورزشی، برگزاری دوره های آموزشی 
تخصصی و عمومی در حوزه های مختلف، پرداخت 
وام های بلندمدت، بیمه تکمیلی درمان و برگزاری 
مسابقات فرهنگی و قرآنی ویژه رانندگان و خانواده 
آن ها، از جمله تســهیلات در نظر گرفته شده توسط 
شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه برای 
ناوبران اســت.مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان و حومه خاطرنشــان کــرد: در حال حاضر 
برنامه ای برای استفاده از اتوبوس های دوطبقه در 

نصف جهان نداریم اما در صورت تامین و خرید آن، 
می توان در این خصوص برنامه ریزی کرد.

وی تاکید کرد: در حال حاضر ناوگان جدید خریداری 
شده مجهز به اســتانداردهای یورو پنج به بالاست 
که مجهز بــه فیلتر جــذب دوده )DPF( بوده و در 
کاهش آلاینده های زیست محیطی تاثیرگذار است؛ 
همچنین انجام به موقع ســرویس های دوره ای، 
اورهال موتــور اتوبوس هــا، اســتفاده از گازوییل 
کم گوگرد با گوگرد کمتــر از ppm ۵۰، انجام منظم 
معاینات فنی و آزمایش های مستمر روغن، از دیگر 
اقدامات شرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان برای 

کاهش آلودگی هواست.

  اتوبوسرانی اصفهان برای کاهش آلایندگی ناوگان
 چه کرده است؟

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان مطرح کرد:

 احداث هر کیلومتر خط 2 مترو، 2,۷50 میلیارد تومان 
هزینه دارد

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان با بیان اینکه احداث هر کیلومتر خط دو مترو 
۲,۷۵۰ میلیارد تومان هزینه دارد، گفت: ۱۶ ایستگاه خط دو متروی اصفهان هم اکنون فعال است 
و هر کدام یک ابرپروژه به شمار می رود.

به گــزارش خبرنــگار ایمنا، ســیدعلی 
معرک نژاد در برنامــه رادیویی »صدای 
شــهر« با اشــاره بــه اینکــه تبلیغات 
ایــن دوره اداره کل ارتباطــات و امــور 
بین الملل شــهرداری اصفهــان به خط 
دو متــروی اصفهان اختصــاص پیدا 
کرده است، اظهار کرد: این پروژه از بدو 
آغــاز فعالیت های ایــن دوره مدیریت 
شهری مورد تاکید و توجه اعضای شورا 
و شهردار اصفهان به عنوان یک اولویت زیســت محیطی و به نوعی پروژه ای برای نجات شهر قرار 

گرفته است.
وی افزود: مترو یکی از گران ترین پروژه های دنیا در حوزه حمل ونقل شهری به شمار می رود که از 
یک سو می تواند یکی از آسان ترین، ارزان ترین و با شخصیت ترین مدهای ترافیکی ما در شهرها 
باشد و از سوی دیگر آلودگی های زیست محیطی که امکان دارد پیرامون دیگر پروژه های ترافیکی 

ایجاد شود، در این پروژه ترافیکی وجود ندارد.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان تصریح کرد: در دوره های مختلف مدیریت 
شهری نیز بر این پروژه ها تاکید شــده، البته احداث خط یک مترو در شهر اصفهان طولانی بوده 
است.وی با بیان اینکه در دوره ششم مدیریت شهری همت بر این بوده که خط دو متروی اصفهان 
را به سرانجام برســانیم و در کوتاه ترین زمان ممکن مورد بهره برداری قرار دهیم، گفت: دو اتفاق 
ویژه برای رســیدن به این هدف در مدیریت شهری تعریف شد، نخســتین اتفاق تمرکز مالی بر 
این پروژه بود و به همین دلیل درصد زیادی از بودجه به حــوزه حمل ونقل و ترافیک به ویژه خط 
دو متروی اصفهان اختصاص پیدا کرد و از سوی دیگر تکنیک های به روز تر در خط دو مترو مورد 
استفاده قرار گرفت، به طوری که پروژه به صورت همزمان در ۱۶ ایستگاه فعال بوده اما ممکن است 

مردم نمود عمرانی آن را در شهر نبینند.
معرک نژاد ادامه داد: پروژه تقاطع غیر همسطح سعید کاظمی آشتیانی با اعتبار بالغ بر ۱۲۰ میلیارد 
تومان در منطقه ۱۴ شــهرداری مورد بهره برداری قرار گرفت؛ اما احداث هر کیلومتر خط دو مترو 

۲,۷۵۰ میلیارد تومان هزینه دارد.
وی با بیان اینکه ۱۶ ایستگاه خط دو متروی اصفهان هم اکنون فعال است و هر کدام یک ابرپروژه 
به شــمار می رود، ادامه داد: در کارگاه های ۱۶ ابر پروژه عمرانی شــهر، بیــش از ۱۵۰۰ کارگران و 

مهندسان به صورت شبانه روزی مشغول فعالیت هستند.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اصفهان با اشاره به دســتگاه تی بی ام که عملیات 
حفاری تونل های مترو را انجام می دهد و از دو جبهه کاری و ســه محور مشــغول فعالیت است، 
گفت: امیدواریم بتوانیم این پروژه را در کوتاه ترین زمان ممکن در این دوره مدیریت شــهری به 
بهره برداری برسانیم و تقدیم شهروندان کنیم تا اتفاقی که می توانست طی چند سال آینده با صرف 

هزینه های بالاتری انجام شود را تا دو سال آینده به سرانجام برسانیم.
وی خاطرنشان کرد: شهروندانی که علاقه مند هستند از پروژه های عمرانی بزرگ همچون مترو که 
زیر زمین شهر قرار دارد، بازدید کنند، می توانند از طریق مراجعه به سامانه Isfahan.ir درخواست 

خود را برای شرکت در تور بازدید »دور اصفهان در ۸۰ روز« ثبت کنند.

اخبار

خبر روزبا مسئولان

 معاون شهردار اصفهان:

تفکیک نخاله های ساختمانی 
کاهش هزینه های شهر را به 

همراه دارد
معاون عمران شهری شــهردار اصفهان گفت: 
میزان نخاله ساختمانی شهر اصفهان هفت هزار 
تن است که اگر این نخاله ها تفکیک و استفاده 
شود، کاهش هزینه ها را به همراه خواهد داشت، 
همچنیــن در حوزه محیط زیســت این اقدام 
به نفع شهر خواهد بود.اصغر کشاورزراد اظهار 
کرد: با توجه به اعتبارات در نظر گرفته شده برای 
پروژه های پژوهشی، مقرر شده است اقدامات 
عملیاتی انجام شــود و گروه پژوهشــی پس 
از انجام تحقیقات، تا مرحلــه تولید کار را ادامه 
دهند.وی افزود: میزان نخاله ساختمانی شهر 
اصفهان هفت هزار تن است، اگر این نخاله ها 
تفکیک و استفاده شود، کاهش هزینه ها را به 
همراه خواهد داشت، همچنین در حوزه محیط 
زیست این اقدام به نفع شهر خواهد بود.معاون 
عمران شهری شهردار اصفهان تصریح کرد: یکی 
از نکات تاکیدی ما استفاده از مصالح بازیافتی 
آسفالت است که تاکنون انجام نشده، از این رو 
در پروژه پژوهشی تاکید بر انجام شده است.
وی تصریح کرد: تحقیقاتی کــه تاکنون انجام 
شــده اســت، هماهنگی لازم را با نوع مصالح 
اصفهان ندارد، بنابراین تاکید شده که تحقیقات 
با توجه به نــوع مصالح انجام شــود.معاون 
عمرانی شــهرداری اصفهان افزود: در فصول 
گرم سال که مصرف برق افزایش پیدا می کند، 
تولید سیمان با توجه به کاهش زمان فعالیت 
کارخانه ها کم می شــود، این امر موجب شده 
است تا پروژه های ما به تاخیر بیفتد، اگر بتوانیم 
از بازیافت مصالح بهره مند شویم، علاوه بر رفع 
این مشکل، به طبیعت کمتر آسیب زده شود.

مصطفی نباتی نژاد، عضو شورای شهر با اشاره به 
پروژه های پژوهشی در حوزه مدیریت شهر اظهار 
کرد: شبکه ای از مسائل در رویداد اخیر دانشگاه 
صنعتی عرضه شد، در این راستا از دل جلسات 
برگزار شده در این رویداد، ایده ها و راه حل هایی 
مطرح شد. مدیریت شهر اگر مسئله، پیشنهاد 
و نیاز پژوهشــی را برای انجام مدنظر دارد، در 

هفته های پژوهشی آن را اعلام کند.

 عضو شورای شهر اصفهان:

شهرداری ها برای آسفالت مسیرها اقدام کنند
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: گاهی ترمیم ها در سطح شهر اصولی نیست و در مسیر ترانشه ها نشست هایی صورت می گیرد که نتیجه این موضوع 
ایجاد مشکل برای مردم است، بنابراین لازم است شهرداری ها طی قراردادی هزینه آسفالت را از شرکت ها دریافت و خود نسبت به اصلاح مسیرها اقدام کنند.

محمدرضا فلاح با اشاره به وجود ترانشه های ناشی از عملیات ترمیم در حوزه آب و برق و … در ســطح شهر اظهار کرد: شرکت های خدماتی ترانشه هایی در 
سطح شهر ایجاد می کنند، نســبت به ترمیم آن اقدام نمی کنند یا اینکه این اقدام چندین ماه طول می کشــد.وی افزود: گاهی ترمیم ها اصولی نیست و در 
مسیر ترانشه ها نشست هایی صورت می گیرد که نتیجه این موضوع ایجاد مشکل برای مردم است.عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: شهرداران 
مناطق نسبت به این موضوع باید حساسیت ویژه داشته باشند؛ اگر شهرداری ها طی قراردادی هزینه آسفالت را از شرکت ها دریافت و خود نسبت به اصلاح 

مسیرها اقدام کنند، مطلوب خواهد بود.

مانور امداد و 
نجات در متروی 

اصفهان
دومین مانور امداد و نجات، با 
همکاری سازمان قطار شهری، 
سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنــی شــهرداری اصفهان و 
اورژانس در محوطه کارگاهی 
ایستگاه مترو واقع در خیابان 

شهید حجازی برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا

معاون استاندار اصفهان:

طرح یکپارچه سازی پایگاه های 
امدادرسان در سطح استان 

اجرایی خواهد شد
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: 
مقرر شد طرح یکپارچه سازی پایگاه های امدادرسان در 
سطح استان به محوریت راهداری تهیه شود تا بر اساس 
آن دستگاه های امدادرسان )اورژانس، راهداری، پلیس 
و هلال احمر( بتوانند خدمت رســانی یکپارچه ای را به 

حادثه دیدگان ارائه کنند.
به نقــل از اداره کل روابــط عمومی و امــور بین الملل 
استانداری اصفهان، یکصدوچهارمین جلسه کمیسیون 
ایمنی راه های اســتان با حضور معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری و ســایر اعضا برگزار شد.در حاشیه 
این جلسه مهران زینلیان اظهار کرد: در این نشست به 
تفصیل در خصوص مصوبات جلسه شورای سلامت و 
امنیت که در حوزه توسعه خدمات اورژانس بود، بحث 

و تبادل نظر شد.
وی افزود: در این راستا مقرر شد طرح یکپارچه سازی 
پایگاه های امدادرســان در سطح اســتان به محوریت 
راهــداری تهیه شــود تا بر اســاس آن دســتگاه های 
امدادرسان )اورژانس، راهداری، پلیس و هلال احمر( 
بتوانند خدمت رســانی یکپارچه ای را به حادثه دیدگان 

ارائه کنند.
معــاون هماهنگــی امور عمرانــی اســتاندار اصفهان 
خاطرنشــان کرد: فضای مورد نیاز به منظور تاســیس 
پایگاه های امدادی در سطح استان نیز در جلسه شورای 

برنامه ریزی مطرح و مجوزهای لازم اخذ خواهد شد.
وی افزود: همچنین مقرر شد در سطح استان جانمایی 

پدهای بالگرد مورد نیاز شناسایی و اجرایی شود.
زینلیان اظهار کرد: چالش نبود تاسیسات زیربنایی در 
پلیس راه آزادراه کنارگذر غرب استان نیز مطرح و پس از 
اخذ نظر اعضا مقرر شد احداث و تامین تاسیسات برای 

این پلیس راه تا پایان مهرماه سال جاری محقق شود.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان گفت: 
گزارش ثبت تخلفات توسط دوربین های کنترل سرعت 
نیز مطرح و مقرر شد در اسرع وقت به صورت فازبندی 
شده دوربین هایی که مشــکل دارند اصلاح و وارد مدار 

شوند و سامانه پیامکی آن ها نیز فعال شود.
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مدیرکل تعــاون، کار و رفــاه اجتماعی اســتان اصفهان گفت: بالغ بــر 34 هزار 
دادخواست کارگری و کارفرمایی در سال 1401 رسیدگی و برای 2۹ هزار مورد دادنامه 
صادر شد.به گزارش خبرنگار مهر، میثم مداحی در نشست خبری با بیان اینکه 
اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 35۹ خدمت ارائه می کند که یکی از آنها 
رسیدگی به دعاوی کارگر و کارفرما در مراجع تشخیص و حل اختلاف است، اظهار 
داشت: 34 هزار دادخواست کارگری و کارفرمایی طی سال گذشته در هیئت های 

تشخیص رسیدگی و برای 2۹ هزار مورد دادنامه صادر شد.
وی با اشاره به اینکه اداره کار استان 4۹ هیئت تشخیص و 21 هیئت حل اختلاف 
دارد، افزود: در مراجع حل اختلاف استان نیز بالغ بر هفت هزار دادخواست واصل 
شده و بالغ بر پنج هزار دادنامه صادر شد.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اصفهان با اشاره به اینکه در سراسر کشور بالغ بر 400 هزار دادخواست در هیئت های 
تشخیص و حل اختلاف در سال گذشته وصول شده است، اضافه کرد: از این تعداد 

10 درصد شکایت های کارگری و کارفرمایی مربوط به استان اصفهان بوده است .

وجود بیش از یک میلیون و 200 هزار نفر بیمه شده تامین اجتماعی در اصفهان
مداحی در خصوص چرایی افزایش دادخواســت های کارگری و کارفرمایی در 
استان، گفت: اصفهان یک استان صنعتی است و بالغ بر یک میلیون و 200 هزار 
نفر بیمه شــده دارد و یکی از علل افزایش دادخواست ها حجم بالای افراد تحت 

پوشش سازمان تامین اجتماعی است.
وی خاطرنشــان کرد: ناآگاهی از قوانین از دیگر علت های افزایش طرح دعاوی 
در جوامع کارگری و کارفرمایی اســت که در این راســتا آموزش قوانین در سطح 
کارشناسی و تشکلات را در پیش گرفتیم زیرا اگر افراد بر مسائل حقوقی اشراف 

داشته باشند طرح دادخواست های کارگری و کارفرمایی کاهش خواهد یافت.

کارگران ماهانه وضعیت قرارداد کاری خود را اعلام کنند
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان با بیــان اینکه برنامه های 
متعددی از جمله مشــاوره رایگان و پیشنهادهای ســازنده برای امور قراردادها 
کارگری در حال اجراست، ابراز داشت: همانگونه که هر کارفرما ماهانه برای لیست 
بیمه به سازمان تامین اجتماعی مراجعه می کند، راه اندازی سامانه امور قراردادها 
در اداره کار کمک می کند که هر کارگر ماهانه به صورت خوداظهاری وضعیت قرارداد 
خود را اعلام کند و این امر ما را در انجام بازرســی هدفمنــد از مجموعه ها یاری 
می کنند.مداحی با اشاره به اینکه در استان اصفهان 120 هزار کارگاه مشمول قانون 

کار هستند، ادامه داد: ما تنظیم کننده روابط بین کارگر و کارفرما هستیم در حالی 
که جوامع کارفرمایی با اتمام دادخواست ما را متهم می کنند که اداره کار بیشتر از 

کارگران در دعاوی حقوقی حمایت می کند.
وی در ادامه با بیان اینکه بازرسی از کارگاه های فعال تولیدی، حسن و ایمنی کار را در 
این مجموعه ها ارتقا می دهد، اظهار داشت کارگاه های پرخطر را مبنا قرار دادیم و در 
این راستا بالغ بر 2۹ هزار بازرسی طی سال گذشته انجام و سبب شد که 25 درصد 

حوادث ناشی از کار در استان نسبت به سال 1400 کاهش یابد.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه تشکل ها حلقه های 
واسط بین مردم و دولت هستند، افزود: بالغ بر 670 تشکل کارگری و کارفرمایی در 
استان اصفهان وجود دارد و در سال گذشته بیش از 170 تشکل جدید تشکیل شد.

بیش از 1۷ هزار نفر در اصفهان تحت پوشش بیمه بیکاری
مداحی، امنیت شغلی را از دیگر خدمات اداره کار عنوان کرد و گفت: سال گذشته 
بالغ بر 17 هزار نفر تحت پوشــش بیمه بیکاری قرار گرفتنــد؛ کارگرانی که به هر 

طریقی بیکار شدند.
وی با بیان اینکه در حال حاضر 180 هزار نفر بیکار در اســتان اصفهان وجود دارد، 
خاطرنشــان کرد: یکی از وظایف مهم این مجموعه حاکمیتی ترسیم یک آینده 
مطلوب و بازار کار متناسب با آن است که در این راســتا جلسات متعددی برای 
تحلیل و آینده پژوهشی بازار انجام شد.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اصفهان خاطرنشان کرد: میزان نرخ بیکاری در بهار سال گذشته 12.6 درصد بود؛ 
اما بهار امسال این نرخ به ۹.2 کاهش یافت .مداحی با بیان اینکه سال گذشته 65 
خانه کارگری تشکیل و 225 دوره آموزشی و پیشگیری برگزار شد، افزود: در حوزه 
تعاون بالغ بر هفت هزار تعاونی ثبت شده که 3500 تعاونی فعال است و 68 میلیون 

دلار محصول از تعاونی های استان در سال گذشته صادر شد. 
وی با اشاره به اینکه در اســتان اصفهان یک میلیون و 700 هزار خانوار در ۹ دهک 
درآمدی یارانه دریافت می کنند، ابراز داشــت: 370 هزار خانوار در استان در سه 
دهک ابتدایی یارانه بگیران قرار دارند که 45 درصد از آنان در شهرستان ها هستند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان به طرح تشویقی برای سه دهک 
اول اشاره کرد و گفت: این طرح تشویقی سه دهک یارانه بگیر شامل افراد تحت 
پوشش کمیته امداد و بهزیستی را شامل می شود که اگر این افراد 50 درصد یارانه 
معادل 200 هزار تومان را کالا برگ استفاده کنند 120 هزار تومان معاول 30 درصد 

اعتبار تشویقی به حساب آنان واریز می شود.

مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان با اشاره به تخصیص اعتبار 80 میلیارد تومانی برای 
احداث بزرگ ترین خانه کودک و نوجوان منطقه دو گفت: پیش بینی می شود بزرگ 
ترین خانه کودک و نوجوان اصفهان در منطقه دو شهرداری اصفهان که تاپایان سال 
جاری به مرحله نازک کاری برسد. به گزارش اداره ارتباطات و روابط عمومی منطقه 
دو شهرداری اصفهان، محمد صیرفی نژاد با اشاره به مهم ترین پروژه های عمرانی در 
حال انجام منطقه دو اظهار کرد: در منطقه دو شهرداری اصفهان پروژه های عمرانی 
و فرهنگی زیادی با توجه به محله محوری در نظر گرفته شده است که از ابتدای سال 
جاری برنامه ریزی آن انجام و در حال اجراســت. وی از دیگر پروژه های عمرانی و 
فرهنگی منطقه دو را احداث بزرگ ترین خانه کودک و نوجوان شهر اصفهان عنوان 
کرد و گفت: این بنا در مساحت بالغ بر 4 هزار و 500 متر مربع زیر بنا در نظر گرفته شده 
که 80 میلیارد تومان اعتبار برای ساخت تا تکمیل این پروژه نیاز است. مدیر منطقه 
دو شهرداری اصفهان با اشاره به اینکه این پروژه اکنون در حال احداث است که پیش 
بینی می شود تا پایان ســال جاری به مرحله نازک کاری برسد و با تجهیز این مرکز 
بزرگ ترین خانه کودک و نوجوان شهر اصفهان تحویل شهروندان می شود. وی بیان 
داشت: یکی از پروژه های مهم در حال انجام این منطقه پروژه عمرانی احداث خیابان 
زیر دکل حد فاصل کندروی اتوبان شهید خرازی تا خیابان بابک به طول 500 متر مربع 
است که برای تکمیل آن مبلغ 10 میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته شده است. صیرفی 
نژاد تصریح کرد: پیش بینی شده است که عملیات احداث این خیابان تا پایان سال 

به پایان برســد و نام این خیابان به نام یکی از مفاخر و علمای دینی و مذهبی شهر 
اصفهان نام گذاری شود. وی همچنین ادامه داد: یکی دیگر از پروژه های این منطقه 
فرهنگســرای محله بابوکان است که برای ســاخت این مکان فرهنگی نیز مبلغ 10 
میلیارد تومان نیز در نظر گرفته شده که در حال حاضر در مرحله طراحی است؛ اما در 6 
ماهه دو م سال به پیمانکار منتخب جهت اجرای پروژه واگذار می شود. مدیر منطقه 
دو شهرداری اصفهان یادآور شد: در حال حاضر برنامه های مختلف و متنوعی از جمله 
پاتوق نوجوان ویژه دختران و پسران به منظور اوقات فراغت و عصرانه های با نشاط و 

کاهش آسیب اجتماعی در این منطقه برگزار می شود.

در نشســت تعاملی مدیر مخابــرات منطقه اصفهان بــا نماینده حــوزه انتخابیه 
شاهین شهر، میمه و برخوار و جمعی از مســئولین مخابراتی و محلی، راهکارهای 
ایجاد زیرساخت های ارتباطی در منطقه صنعتی دولت آباد مورد تحلیل و بررسی قرار 
گرفت.مدیر مخابرات منطقه اصفهان گفت: اتصال منطقه صنعتی دولت آباد اصفهان 
به شبکه مخابراتی کشور امری ضروری اســت که امیدواریم با نگاه مثبت نماینده 
مردم شریف حوزه انتخابیه و در سایه مشــارکت کسب و کارهای فعال این منطقه 
صنعتی و همدلی و هم افزایی نهادهای حاکمیتی در اسرع وقت این طرح اجرایی 
شود.اسماعیل قربانی در نشســت تعاملی با نماینده حوزه انتخابیه شاهین شهر، 
میمه و برخوار ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهید حججی و سایر شهدای مدافع 
حرم گفت: در دنیای امروز با توجه به پیشرفت های حاصل شده در زمینه فناوری 
اطلاعات و اقبال عمومی جوامع به استفاده از ظرفیت های این عرصه در همه حوزه 
ها از جمله توسعه کسب و کار، فراهم آوردن زیرساخت های ارتباطی لازم برای ایجاد 
دسترسی اقشار جامعه به پهنای باند مکفی در جهت استفاده از ظرفیت های فناوری 
اطلاعات امری ناگزیر به نظر می رسد.وی افزود: با توجه به ظرفیت های بی نظیر 
شبکه فیبر نوری، هم اکنون دنیا در حال گذر از شبکه سنتی مسی و مجهز شدن به 
این تکنولوژی ارتباطی بروز دنیا در عرصه شبکه ثابت است و شرکت مخابرات هم 
با اجرای نهضت جهادی توســعه فیبر نوری در قالب طرح »نجما« در حال توسعه 
شبکه فیبر نوری در اقصی نقاط کشور است.قربانی عنوان کرد: با توجه به واقع شدن 
تعداد زیادی از کارخانه ها و کارگاه های صنعتی در منطقه صنعتی دولت آباد و عدم 
دسترسی این منطقه به شبکه ارتباطی در حال حاضر، ایجاد زیرساخت های لازم 
برای اتصال این منطقه به شبکه مخابراتی کشور امری ضروری است که امیدواریم با 

نگاه مثبت نماینده مردم شریف حوزه انتخابیه و در سایه مشارکت کسب و کارهای 
فعال این منطقه صنعتی و همدلی و هم افزایی نهادهای حاکمیتی در اسرع وقت 
این طرح اجرایی شود.مدیر مخابرات منطقه اصفهان در این جلسه با اشاره به مزایای 
شبکه فیبر نوری به عنوان بروزترین شبکه ثابت دنیا، اظهار امیدواری کرد که با کمک 
هیئت امنای این منطقه صنعتی، ساکنان این منطقه بتوانند از طریق تجهیز به فیبر 
نوری به شبکه مخابراتی کشور متصل شوند.اسماعیل قربانی همچنین نکاتی را در 
باب اهمیت توسعه باند پهن در صنعت و تجارت و نقش شرکت مخابرات در صنعت 
it متذکر شد.لازم به ذکر است، محمد هیبتیان، معاون شبکه و احمد شاه میرزائی 
معاون تجاری و امور مشتریان مخابرات منطقه اصفهان و همچنین محمد قیومی 

رییس اداره مخابرات شهرستان برخوار از دیگر افراد حاضر در این جلسه بودند.
شایان ذکر است، منطقه صنعتی دولت آباد واقع در شهر دولت آباد به عنوان مرکز 
شهرستان برخوار اصفهان است که این منطقه نزدیک ترین شهرستان به مرکز شهر 
اصفهان محسوب می شود. منطقه صنعتی دولت آباد موقعیت های فراوانی را برای 
اشتغال بسیاری از جوانان بومی این منطقه فراهم کرده است و باعث شده که سرمایه 

گذاری های مهم و فراباوری در این شهر و منطقه صنعتی انجام پذیرد.
تعداد کارخانه ها و شرکت هایی که در این منطقه صنعتی مشغول به فعالیت هستند 
در حال افزایش هستند و فعالیت هایی نظیر: کارخانه های آجر و سفال و سنگ ، 
صنایع کارتن سازی و جعبه سازی ، صنایع دیزل کشور ، تولید و واردات قطعات دیزل 
کشور ، خدمات تزریق پلاستیک و تولید قالب های تزریق پلاستیک ، آهن آلات ، 
اتوماسیون صنعتی ، صنایع چاپ و بســته بندی ، صنعت آسانسور سازی و تامین 

قطعات و … در آن انجام می شود.

گروه فولاد مبارکه با حضوری فعال در هجدهمین نمایشگاه بین المللی قطعات، لوازم 
و مجموعه های خودرو، به معرفی آخرین محصولات و دستاوردهای خود در حوزه 
تولید گریدهای جدید مورد نیاز خودروسازی می پردازد؛ این گروه در غرفه شماره 1۹ 
سالن شماره 7 پذیرای عموم بازدیدکنندگان این نمایشگاه است.گروه فولاد مبارکه 
با حضوری فعال در هجدهمین نمایشگاه بین المللی قطعات، لوازم و مجموعه های 

خودرو، به معرفی آخرین محصولات و دستاوردهای خود در حوزه تولید گریدهای 
جدید مورد نیاز خودروسازی می پردازد؛ این گروه در غرفه شماره 1۹ سالن شماره 7 
پذیرای عموم بازدیدکنندگان این نمایشگاه است.هجدهمین نمایشگاه بین المللی 
قطعات، لوازم و مجموعه های خــودرو از 22 مردادماه آغاز و تا روز چهارشــنبه 25 

مردادماه در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران ادامه خواهد داشت.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان خبرداد:

۱۸۰ هزار نفر بیکار در استان وجود دارد 

مدیر منطقه دو شهرداری اصفهان  خبرداد:

تخصیص اعتبار ۸۰ میلیارد تومانی برای تکمیل بزرگ ترین خانه 
کودک و نوجوان اصفهان در منطقه دو  

بررسی راهکارهای ایجاد زیرساخت های ارتباطی در منطقه صنعتی 
دولت آباد اصفهان

 حضور فعال گروه فولاد مبارکه در هجدهمین نمایشگاه بین المللی
 قطعات، لوازم و مجموعه های خودرو


	1
	2
	3
	4
	5
	6
	7
	8

